
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

GRADSKOG VIJE
održana u petak, 30.07.2021. godine u

„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma, 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

GRAD PULA - POLA 
GRADSKO VIJEĆE 

4. SJEDNICA  
GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE 
održana u petak, 30.07.2021. godine u 

„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma,  
Pula, Preradovićeva br. 1 

Pula, 30.07.2021. 

 



sa 4. sjednice Gradskog vije
održane u srijedu, 30.07.2021. godine u

„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma, 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJ
sjednici i predsjedavala.  
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan, 
otvaram 4. sjednicu Gradskog vije
Zbog ograničenosti prostora vijeć
zaštite o potrebi većeg prostora za održavanje sjednice, ista se i nadalje održava u ve
prostoru dvorane „Pula“ Fakulteta
 
Predsjednica utvrđuje kvorum:
Red 
br. 

VIJEĆNIK

1.  DUŠANKO BABIĆ 
2. SELMA IBRIŠAGIĆ 
3. KRISTIJAN BITERI 
4. IVANA MOHOROVIĆ
5. DUŠICA RADOJČIĆ 
6. MIHA PAUS 
7. NOEL MIRKOVIĆ 
8. ANA FONOVIĆ 
9. SANJA RADOLOVIĆ 
10. IGOR BELAS 
11. SINIŠA GORDIĆ 
12. ELENA PUH BELCI 
13. MIODRAG ČERINA 
14. JADRANKA ČERNJUL
15. ARDEMIO ZIMOLO 
16. MASSIMO BRAJUHA
17. MARIN LEROTIĆ 
18. MONICA DEROCCHI
19.  MARIJA MARKOVIĆ
20. MIRKO JURKIĆ 
21. SEAN SOLDATIĆ 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja
na 4. sjednici prisutno 17 od ukupno 21 vije
odlučivati. Tijekom 2. točke došla je Elena Puh Belci te Moniche de Rochi tijekom 4. to
dnevnog reda, a nakon točke 8. sjednicu napušta Jadranka 
Marija Marković- Nikolovski.
 
 
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u srijedu, 30.07.2021. godine u 
„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma,  

Pula, Preradovićeva br. 1 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!-NL

ćnici dobar dan, egrege consiglere e consiglieri buon giorno

otvaram 4. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
enosti prostora vijećnice u Gradskoj palači, a sukladno preporuci Stožera civilne 

ćeg prostora za održavanje sjednice, ista se i nadalje održava u ve
Fakulteta ekonomije i turizma.  

uje kvorum: 
ĆNIK LISTA 

NL Filipa Zoričić F.Zorič

NL Filipa Zoričić I.Moč

NL Filipa Zoričić  

IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričić  

MOŽEMO-NL-ORaH  

MOŽEMO-NL-ORaH  

MOŽEMO-NL-ORaH  

MOŽEMO-NL-ORaH  

 SDP  

SDP  

SDP  

IDS-ISU-ZELENI Odsutna do to

IDS-ISU-ZELENI  

ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI Odlazi nakon to

IDS-ISU-ZELENI  

MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  

IDS-ISU-ZELENI  

MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI Odsutna do to

MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI IDS-ISU-ZELENI Odlazi tijekom to

HDZ Odsutan

HDZ Odsutan

u sustav eGlasanja i prema evidencijskim listić
4. sjednici prisutno 17 od ukupno 21 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 

došla je Elena Puh Belci te Moniche de Rochi tijekom 4. to
čke 8. sjednicu napušta Jadranka Černjul te tijekom to

Nikolovski. 

 

NL-ORaH), koja je 

egrege consiglere e consiglieri buon giorno,  

i, a sukladno preporuci Stožera civilne 
eg prostora za održavanje sjednice, ista se i nadalje održava u većem 

PRIMJEDBA 
 

F.Zoričić-mirovanje mandata 

I.Močenić-mirovanje mandata 

Odsutna do toč.2.dn.reda 

Odlazi nakon toč.8. 

Odsutna do toč.4.dn.reda 

Odlazi tijekom toč.14. 

Odsutan 

Odsutan 

i prema evidencijskim listićima utvrđuje da je 
će može pravovaljano 

došla je Elena Puh Belci te Moniche de Rochi tijekom 4. točke 
ernjul te tijekom točke 14. odlazi 



Predsjednica pozdravlja  
- gosp. Filipa Zoričića, Gradonač
- gđu. Ivonu Močenić i zamjenicu 
- pročelnike upravnih tijela grada 
- direktore trgovačkih društava 
- ravnatelje javnih ustanova  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming
mrežnim stranicama Grada Pule 
- i ostale GOSTE  
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomo
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog
ANJA ADEMI, p.o.pročelnica UO za lokalnu samoupravu
VESNA SAJIĆ, p.o. pročelnica Upravnog o
INGRID BULIAN, p.o.pročelnica UO prostorno planiranje i zaštitu okoliša
DIJANA AŽIĆ p.o. pročelnica
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoć
IGOR BUKARICA, voditelj pododsjeka za izgradnju u UO za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVI
LENA RADUNIĆ, p.o.pročelnica UO za kulturu
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. proč
SLAVICA JELOVAC, p.o. proč
MIRNA MOŠNJA, protokol 
VANJA JUHAS, informatičar
GORAN KLIMOV, informatič
MICHEL PERCAN, administrativni referent
MARIJAN KAURIĆ, Covid redar
GRACIELA PETEH, spremač
ALEKSANDAR MATIĆ, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRAT
VESNA DUKIĆ, direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o.
DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o. 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o.
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o.
IGOR VLAŠIĆ, zamjenik direktora Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o.
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula parking d.o.o.
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o.
SAMUEL SMAILBAŠIĆ, direktor, Pula Sport d.o.o.
MIRA VALJUŽIĆ, financije, Pula Sport d.o.o.
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o.
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o.
ERNEST KOMPARIĆ, revizor NK Istra 1961 d.o.o.
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dje
SANJA SUBOTIĆ, Dječji vrtić
 

ća, Gradonačelnika Grada Pule 
zamjenicu gradonačelnika  

elnike upravnih tijela grada  
kih društava  

simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
TELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming

mrežnim stranicama Grada Pule  

Ć GOLJA, pomoćnica pročelnice UO za lokalnu samoupravu
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika

čelnica UO za lokalnu samoupravu 
čelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo
čelnica UO prostorno planiranje i zaštitu okoliša

čelnica UO komunalni sustav i upravljanje imovinom
Ć, pomoćnica pročelnice UO komunalni sustav i upravljanje imovinom

voditelj pododsjeka za izgradnju u UO za komunalni sustav i upravljanje 

Ć MARJANOVIĆ, p.o. pročelnica UO za društvene djelatnosti
čelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva 

Ć, p.o. pročelnik Službe za poslove zastupanje Grada 
p.o. pročelnica UO za opću upravu i mjesnu samoupravu

čar 
GORAN KLIMOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent-eGlasanje 

, Covid redar 
GRACIELA PETEH, spremačica 

Ć, direktor Castrum Pula 97 d.o.o. 
Ć, direktor, FRATARSKI d.o.o.  

, direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
Ć, direktor, Luka Pula d.o.o. 

, direktor, Monte Giro d.o.o.  
Ć, direktor, Plinara d.o.o. 

IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o. 
, zamjenik direktora Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o.

Ć, direktor, Pula parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 

Ć, direktor, Pula Sport d.o.o. 
, financije, Pula Sport d.o.o. 

ATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
Ć, revizor NK Istra 1961 d.o.o. 
Ć, ravnateljica, Dječji vrtić Pula 
čji vrtića Mali svijet 

 

TELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 

elnice UO za lokalnu samoupravu 
čelnika 

djela za financije i gospodarstvo 
elnica UO prostorno planiranje i zaštitu okoliša 

unalni sustav i upravljanje imovinom 
elnice UO komunalni sustav i upravljanje imovinom 

voditelj pododsjeka za izgradnju u UO za komunalni sustav i upravljanje 

ca UO za društvene djelatnosti i mlade 
 

u upravu i mjesnu samoupravu 

, zamjenik direktora Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o. 



TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i 
GORDANA JEROMELA KAIĆ
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festival
IVICA ROJNIĆ, zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pul
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
Poziv s materijalima za 4. sjednicu Gradskog vije
2021. godine te je dana 29. srpnja 2021. godine promijenjen redoslijed to
tako da će se umjesto objedinjene rasprave po pitanju izvješ
pojedinačna rasprava po svakoj to
Prijedlozi akata i materijali za 4. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule. 
Dana 28.07.2021. godine zaprimljen je Ama
dnevnog reda u vezi izbora Odbora za gospodarstvo, koji vam je dostavljen na tablet 
Budući da nisam zaprimila drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na 
glasanje DNEVNI RED 4. sjednice Grads
točaka dnevnog reda te utvrđujem da je
 

VIJEĆE sa 17 GLASOVA
dnevni red 4. sjednice Gradskog vije
 
D N E V N I R E D  

1. Vijećnička pitanja 
2. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Castrum Pula 97 d.o.o.
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Fratarski d.o.o.
4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanj

društva Kaštijun d.o.o.
5. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Luka Pula d.o.o.
6. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Monte Giro d.o.o.
7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Plinara d.o.o. 
8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Pragrande d.o.o.
9. Donošenje Zaključka o usvaja

društva Pula Herculanea d.o.o.
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Pula Parking d.o.o.
11. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 

društva Pulapromet d.o.o.
12. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Pula Sport d.o.o.
13. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Tržnica d.o.o. 
14. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

društva Vodovod Pula d.o.o. 

TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 

GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula
Ć, ravnateljica Pula Film Festival 

, zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pula 

ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 4. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 22. srpnja 
2021. godine te je dana 29. srpnja 2021. godine promijenjen redoslijed toč

injene rasprave po pitanju izvješća trgovačkih društava voditi 
na rasprava po svakoj točki izvješća posebno.  

Prijedlozi akata i materijali za 4. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule. 
Dana 28.07.2021. godine zaprimljen je Amandman vijećnice Elene Puh Belci na to
dnevnog reda u vezi izbora Odbora za gospodarstvo, koji vam je dostavljen na tablet 

i da nisam zaprimila drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na 
glasanje DNEVNI RED 4. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 29.07.2021. sa 16. 

đujem da je 

GLASOVA “ZA” i bez GLASOVA “PROTIV”  usvojilo predloženi 
red 4. sjednice Gradskog vijeća 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Castrum Pula 97 d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Fratarski d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Kaštijun d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Luka Pula d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
e Giro d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Pragrande d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Pula Herculanea d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Pula Parking d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Pulapromet d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Pula Sport d.o.o. 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
društva Vodovod Pula d.o.o.  

 

Gradsko kazalište Pula 

ćnicima dana 22. srpnja 
2021. godine te je dana 29. srpnja 2021. godine promijenjen redoslijed točaka dnevnog reda 

čkih društava voditi 

Prijedlozi akata i materijali za 4. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
nice Elene Puh Belci na točku 16.8. 

dnevnog reda u vezi izbora Odbora za gospodarstvo, koji vam je dostavljen na tablet  
i da nisam zaprimila drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na 

a kako je predložen 29.07.2021. sa 16. 

usvojilo predloženi 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

u za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

nju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog 



15. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu 
Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula

16. Izbor radnih tijela Gradskog vije
16.1. Odbor za statut i druge op
16.2. Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja Grada Pule 
16.3. Odbor za plan i financije
16.4. Odbor za suradnju s op
16.5. Odbor za ostvarivanje prava talijansk
16.6. Odbor za prostorno ure
16.7. Odbor za društvene djelatnosti
16.8. Odbor za gospodarstvo
16.9. Odbor za razvoj

 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA
 
Budući da 12 vijećnika nije stiglo postaviti vije
danas imaju prednost, ali ću prozivkom zamoliti da se izjasnite ostajete li kod prijave za 
postavljanje pitanja: 

1. Selma Ibrišagić 
2. Massimo Brajuha 
3. Igor Belas 
4. Elena Puh Belci-odsutna
5. Siniša Gordić 
6. Monica Derocchi-odsutna
7. Kristijan Biteri 
8. Marija Marković Nikolovski
9. Dušanko Babić 
10. Sean Soldatić-odsutan 
11. Miha Paus 
12. Noel Mirković  
 

Ako nakon svih ovih pitanja bude još uvijek 
pitanja,  
 
SELMA IBRIŠAGIĆ 
Prvo pitanje od strane građana je
učiniti vezano za pitanje dječjeg igrališta u Valvidalskoj ulici, za koje je ve
projektna dokumentacija. 
Drugo je pitanje pročelnici Ademi, a vezano za pitanje koje je prošli put posta
Sanja Radolović i bilo je upuć
Pule. Mi smo dobili pisani odgovor bivšeg pro
nejasni. Dakle, imamo informaciju da su smjernice za izradu s
donesene 12. srpnja 2021. pa nas zanima kakve upute su date izra
nije bilo smjernica, a upute su date po
svih strateških dokumenata i kolika je njihova 
prethodnog vrednovanja strateških ugovora, s kim je ugovoreno, na koji iznos i na koliko 
adresa je poslan poziv za dostavu ponude. 
 
 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu 
Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 

dskog vijeća Grada Pula-Pola: 
Odbor za statut i druge opće akte 
Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja Grada Pule  
Odbor za plan i financije 
Odbor za suradnju s općinama, gradovima, regijama i međunarodnu suradnju
Odbor za ostvarivanje prava talijanske autohtone zajednice  
Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose
Odbor za društvene djelatnosti 
Odbor za gospodarstvo 
Odbor za razvoj 

Ć ČKA PITANJA 

nika nije stiglo postaviti vijećničko pitanje na 3. sjednici Gradskog vije
ću prozivkom zamoliti da se izjasnite ostajete li kod prijave za 

odsutna 

odsutna 

ć Nikolovski 

 

nakon svih ovih pitanja bude još uvijek vremena, vršit će se daljnje prijave za 

đana je za pročelnicu Ingrid Buljan. Zanima nas što Grad misli 
čjeg igrališta u Valvidalskoj ulici, za koje je već

čelnici Ademi, a vezano za pitanje koje je prošli put posta
 i bilo je upućeno pročelniku Matiću vezano za strateško planiranje Grada 

Pule. Mi smo dobili pisani odgovor bivšeg pročelnika Matića, no neki detalji su nam ostali 
nejasni. Dakle, imamo informaciju da su smjernice za izradu strategija urbanih podru

srpnja 2021. pa nas zanima kakve upute su date izrađivaču tog dokumenta, kada 
nije bilo smjernica, a upute su date početkom godine. Možete li nam reć
svih strateških dokumenata i kolika je njihova ukupna vrijednost te vezano uz nabavu 
prethodnog vrednovanja strateških ugovora, s kim je ugovoreno, na koji iznos i na koliko 
adresa je poslan poziv za dostavu ponude.  

 
ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu 

đunarodnu suradnju 
 

enje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose 

na 3. sjednici Gradskog vijeća, 
u prozivkom zamoliti da se izjasnite ostajete li kod prijave za 

e se daljnje prijave za vijećnička 

elnicu Ingrid Buljan. Zanima nas što Grad misli 
jeg igrališta u Valvidalskoj ulici, za koje je već davno izrađena 

elnici Ademi, a vezano za pitanje koje je prošli put postavila vijećnica 
u vezano za strateško planiranje Grada 

a, no neki detalji su nam ostali 
trategija urbanih područja 
đ ču tog dokumenta, kada 

etkom godine. Možete li nam reći tko su izrađivači 
ukupna vrijednost te vezano uz nabavu 

prethodnog vrednovanja strateških ugovora, s kim je ugovoreno, na koji iznos i na koliko 



INGRID BULIAN 
Pitanje je inače iz nadležnosti rada Upravnog odjela komunalno gospoda
nema veze, ja sam donedavno tamo bila tako da nije problem odgovoriti. Zna
na dječje igralište u Valvidalskoj ulici, ona ima ve
dokumentaciju, međutim prorač
u izgradnju. Općenito sva ta dječ
priljeva sredstava u gradski prora
odgoditi. Dakle nije se odustalo, ali je
Naravno da će se vidjeti kako ć
više može u takve sadržaje ulagati.
 
ANJA ADEMI 
Što se tiče prvog pitanja, po kojim uputama radi tvrtka koja iz
urbanog područja, znači to je ugovoreno, koliko znam. Negdje u III mjesecu ove godine, dok 
smjernice od Ministarstva još nisu bile izdane, pa pretpostavljam da je taj ugovaratelj to 
pripremao do sada prema starim smjernicama. Mora
Filipa Zoričića sazvan sastanak sa svim sudionicima koji trebaju biti prisutni u izradi 
strategija urbanog područja. To su svi na
te se trebaju poštivati neki ko
potrebno poduzeti da bi se došlo do same izrade pa moram samo dati komentar da se ovdje 
malo požurilo kod ugovaranja. Drugo pitanje je bilo koji su to strateški dokumenti i tko je 
izvršitelj. Znači Grad Pula je do sada ugovorio izradu 
Strategija razvoja urbanog područ
Plan razvoja Grada Pule, takođ
grada Pule sa tvrtkom HORWATH i HORWATH
199.999,00 kn te također sa tvrtkom Horvat i Horvat consalting za marketinški plan za Grad 
Pulu za 199.999,00 kn. Znači to je za ta 4 dokumenta. Zna
mom mišljenju preuranjenog ugovaranja s obzirom da još nemamo niti županijsku strategiju 
razvoja. Ali to je samo moje mišljenje. Zadnje pitanje za prethodno vrednovanje. Prethodnom 
vrednovanje ugovoreno je sa tvrtkom COIN d.o.o s kojom Imamo 2 ugovora 55.000,00
bez PDV-a za vrednovanje stratege urbanog podru
razvoja o Grada Pule. 
 
SELMA IBRIŠAGIĆ 
Mislim da se to popularno zove rascjepkana nabava hvala.
 
MASSIMO BRAJUHA 
Moja 2 pitanja upućujem gradona
Vodovod i Monte Giro na skupštini. Zanima me što vas je gradona
promijene odluku za identičnu izvješ
Drugo pitanje je da li će se ovog na podru
vodi. Već nekoliko puta zabrinuti Puležani i turisti su to nekoliko puta naglasili. Me
tijeku smo turističke sezone i to svakako nije dobro da nema te službe pa me zanima li 
navedena služba oformiti.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Dakle za obje skupštine danas ja sam opunomo
da vam odgovori na prvo pitanje. 
 

e iz nadležnosti rada Upravnog odjela komunalno gospodarstvo i imovinu, ali 
nema veze, ja sam donedavno tamo bila tako da nije problem odgovoriti. Zna

je igralište u Valvidalskoj ulici, ona ima već neko vrijeme spremnu projektnu 
utim proračunski izvori nisu do sada dozvoljavali da se krene konkretno 

enito sva ta dječja igrališta su na neki način zbog Corona krize i smanjenog 
priljeva sredstava u gradski proračun zastala pa su se neke investicije na neki na
odgoditi. Dakle nije se odustalo, ali je njihov početak za sada odgođen na neko vrijeme. 

e se vidjeti kako će se sad i dalje sa tim sredstvima raspolagati i pokušati 
više može u takve sadržaje ulagati. 

e prvog pitanja, po kojim uputama radi tvrtka koja izrađuje strategiju razvoja 
či to je ugovoreno, koliko znam. Negdje u III mjesecu ove godine, dok 

smjernice od Ministarstva još nisu bile izdane, pa pretpostavljam da je taj ugovaratelj to 
pripremao do sada prema starim smjernicama. Moram reći da je na inicijativu gradona

a sazvan sastanak sa svim sudionicima koji trebaju biti prisutni u izradi 
čja. To su svi načelnici, gradonačelnici koji su dio urbanog podru

raci. Prvo je donošenje smjernica i kasnije ostali koraci koje je 
potrebno poduzeti da bi se došlo do same izrade pa moram samo dati komentar da se ovdje 
malo požurilo kod ugovaranja. Drugo pitanje je bilo koji su to strateški dokumenti i tko je 

i Grad Pula je do sada ugovorio izradu četiri strateška dokumenta. To je 
Strategija razvoja urbanog područja, sa tvrtkom Urbanex za 199.999,00 kn bez PDV
Plan razvoja Grada Pule, također sa tvrtkom Urbanex za 199.999,00 kn. Plan razvoja turi
grada Pule sa tvrtkom HORWATH i HORWATH CONSULTING ZAGREB d

đer sa tvrtkom Horvat i Horvat consalting za marketinški plan za Grad 
či to je za ta 4 dokumenta. Znači 800.000,00 

išljenju preuranjenog ugovaranja s obzirom da još nemamo niti županijsku strategiju 
razvoja. Ali to je samo moje mišljenje. Zadnje pitanje za prethodno vrednovanje. Prethodnom 
vrednovanje ugovoreno je sa tvrtkom COIN d.o.o s kojom Imamo 2 ugovora 55.000,00

a za vrednovanje stratege urbanog područja i 55.000,00 kn bez PDV

Mislim da se to popularno zove rascjepkana nabava hvala. 

ujem gradonačelniku. Vidim da je danas izglasano financijsko izvješ
Vodovod i Monte Giro na skupštini. Zanima me što vas je gradonač

čnu izvješće koje niste u svojim skupštini 16. 7. 
će se ovog na području Pule uspostaviti služba za spašavanje života na 

 nekoliko puta zabrinuti Puležani i turisti su to nekoliko puta naglasili. Me
ke sezone i to svakako nije dobro da nema te službe pa me zanima li 

Dakle za obje skupštine danas ja sam opunomoćio pročelnicu Anju Ademi pa 
da vam odgovori na prvo pitanje.  

 

rstvo i imovinu, ali 
nema veze, ja sam donedavno tamo bila tako da nije problem odgovoriti. Znači, ako mislite 

 neko vrijeme spremnu projektnu 
ljavali da se krene konkretno 

in zbog Corona krize i smanjenog 
un zastala pa su se neke investicije na neki način morale 

đen na neko vrijeme. 
e se sad i dalje sa tim sredstvima raspolagati i pokušati čim se 

đuje strategiju razvoja 
i to je ugovoreno, koliko znam. Negdje u III mjesecu ove godine, dok 

smjernice od Ministarstva još nisu bile izdane, pa pretpostavljam da je taj ugovaratelj to 
i da je na inicijativu gradonačelnika 

a sazvan sastanak sa svim sudionicima koji trebaju biti prisutni u izradi 
elnici koji su dio urbanog područja 

raci. Prvo je donošenje smjernica i kasnije ostali koraci koje je 
potrebno poduzeti da bi se došlo do same izrade pa moram samo dati komentar da se ovdje 
malo požurilo kod ugovaranja. Drugo pitanje je bilo koji su to strateški dokumenti i tko je 

etiri strateška dokumenta. To je 
kn bez PDV-a. Zatim 

kn. Plan razvoja turizma 
ZAGREB d.o.o. za 

er sa tvrtkom Horvat i Horvat consalting za marketinški plan za Grad 
 kn bez PDV-a. Po 

išljenju preuranjenog ugovaranja s obzirom da još nemamo niti županijsku strategiju 
razvoja. Ali to je samo moje mišljenje. Zadnje pitanje za prethodno vrednovanje. Prethodnom 
vrednovanje ugovoreno je sa tvrtkom COIN d.o.o s kojom Imamo 2 ugovora 55.000,00 kn 

kn bez PDV-a za Plan 

as izglasano financijsko izvješće za 
Vodovod i Monte Giro na skupštini. Zanima me što vas je gradonačelniče navelo da 

 
služba za spašavanje života na 

 nekoliko puta zabrinuti Puležani i turisti su to nekoliko puta naglasili. Međutim, u 
ke sezone i to svakako nije dobro da nema te službe pa me zanima li će se 

Ademi pa ću nju zamoliti 



Drugo pitanje za spašavanje života. Dakle koliko se sje
na vrijeme objavljen, ali nije bio. Mi smo ga objavili netom 
nije javio na taj natječaj. Ljudi nas zovu tako
napraviti, uprava to nije napravila na vrijeme. A što se ti
napraviti na vrijeme, tako da sada u ovom trenutku mi smo u poziciji da nemamo spasioce.
 
ANJA ADEMI 
Pitanje vezano za skupštinu Vodovoda i Monte Gira, zna
prethodnoj Skupštini, Skupština nije usvojila revizorsko izvješ
bilo usvojeno zato što je bilo dodatnih pitanja vezano za vrednovanje udjela Luke Pula. Zna
tvrtka Vodovod je imala 29.000.000,00
društvo steklo te udjele, nije nikada provjerena njihova vr
je to fer vrijednost s obzirom na spor. Drugo pitanje upu
revizor na prvo očitovanje rekao da postoje vrijednosti tih udjela, bilo je pitanje transakcija 
prijenosa udjela sa Vodovoda na njegove osniva
Društvo sada prikazalo gubitak za taj iznos Vodovoda i predložilo smanjenje temeljnog 
kapitala, s čime se mi nismo složili. Tako
prenagla odluka, u smislu da treba postaviti pitanja zašto vrijednost udjela Luke Pula nije 
nikada bila preispitana, koja je vrijednost nekretnina. Zna
godine. Nikada poslije nisu ponovno procijenjene i pošto se ipak radi 29.000.000,00
iznimno materijalan iznos za tvrtku Vodovod, na prvoj skupštini nije bio prihva
izvještaj. Tako da to što kažete da je potpuno identi
revizorom zašto nije bilo kvalificirano mišljenje vezano za prijenos
očitovanje revizora o fer vrijednosti udjela Luke Pula. Nakon što je revizor dostavio svoje 
očitovanje, mi smo sazvali skupštinu na kojoj su financijski izvještaji, koje je potvrdio 
revizor, koji su kao što znate ra
financijske izvještaje prenijeti svojim institucijama kojima je potrebna. Ista situacija je kod 
Monte Gira. Znači bilo je pitanje za revizora vezano za nekoliko stavki. Zna
da nema svoje pozitivno mišljenj
napomenuti da za tvrtku i Vodovod i za tvrtku Monte Giro izvještaj o poslovanju društva nije 
usvojen od strane Skupštine, što je jedna poruka direktorima o poslovanju same tvrtke. Što se 
tiče revizorskog izvješća, zna
računovodstvenoj politici. 
 
MASSIMO BRAJUHA 
Smatram da se to moglo puno ranije provjeriti, a ne evo, ne izglasati na skupštini pa izglasat 
sa takoreći istim izvješćem. Što se ti
imali smo prije nekoliko dana jedan primjer gdje je na žalost jednoj osobi pozlilo, zastoj srca, 
sreća u nesreći bila je ta da se na mjestu našla medicinska sestra. Konkretno dogodilo se na 
Fratarskom otoku, tako da moj prijedlog, je da se tamo uspostavi spasila
ljudima treba. 
 
ANJA ADEMI 
Samo bih nadodala, vi kažete ranije, samo da javnost ne bude zbunjena napominjem da nije 
moglo biti ranije zato što godišnji financijski izvještaji, kada su pripremlj
sazivaju skupštinu. Znači nije bilo vremena da se to ranije prou
sve je napravljeno u najbržem mogu
drugu skupštinu i sve odradili sa revizorom i sa financijskom i
kako bi tvrtka na vrijeme predala svoje godišnje financijsko izvješ
bili u potpunosti sigurni u ispravnost istih.

Drugo pitanje za spašavanje života. Dakle koliko se sjećam, natječaj za spasioce je trebao biti 
bio. Mi smo ga objavili netom čim smo došli u upravu i nitko se 

čaj. Ljudi nas zovu također, tako da u sred sezone to nismo mogli 
napraviti, uprava to nije napravila na vrijeme. A što se tiče iduće sezone to 

a vrijeme, tako da sada u ovom trenutku mi smo u poziciji da nemamo spasioce.

Pitanje vezano za skupštinu Vodovoda i Monte Gira, znači radilo se situaciji gdje na 
prethodnoj Skupštini, Skupština nije usvojila revizorsko izvješće kod tvrtke Vodo
bilo usvojeno zato što je bilo dodatnih pitanja vezano za vrednovanje udjela Luke Pula. Zna
tvrtka Vodovod je imala 29.000.000,00 kn vrijednosti udjela. Od kada su uneseni tj. otkad je 
društvo steklo te udjele, nije nikada provjerena njihova vrijednost pa je naše pitanje bilo da li 
je to fer vrijednost s obzirom na spor. Drugo pitanje upućeno revizoru bilo je, s obzirom da je 

itovanje rekao da postoje vrijednosti tih udjela, bilo je pitanje transakcija 
oda na njegove osnivače, bilo je bez naknade i zbog toga je 

Društvo sada prikazalo gubitak za taj iznos Vodovoda i predložilo smanjenje temeljnog 
ime se mi nismo složili. Također nije usvojeno zato što mislim da je to jedna 

smislu da treba postaviti pitanja zašto vrijednost udjela Luke Pula nije 
nikada bila preispitana, koja je vrijednost nekretnina. Znači procjene nekretnina su iz 2010. 
godine. Nikada poslije nisu ponovno procijenjene i pošto se ipak radi 29.000.000,00
iznimno materijalan iznos za tvrtku Vodovod, na prvoj skupštini nije bio prihva
izvještaj. Tako da to što kažete da je potpuno identičan, znači trebalo je provjeriti sa 
revizorom zašto nije bilo kvalificirano mišljenje vezano za prijenos 

itovanje revizora o fer vrijednosti udjela Luke Pula. Nakon što je revizor dostavio svoje 
itovanje, mi smo sazvali skupštinu na kojoj su financijski izvještaji, koje je potvrdio 

revizor, koji su kao što znate računovodstveno usvojeni i društvo će kao takve godišnje 
financijske izvještaje prenijeti svojim institucijama kojima je potrebna. Ista situacija je kod 

i bilo je pitanje za revizora vezano za nekoliko stavki. Znač
da nema svoje pozitivno mišljenje i rekao je da nema potrebe da se rade ispravci. Moram 
napomenuti da za tvrtku i Vodovod i za tvrtku Monte Giro izvještaj o poslovanju društva nije 
usvojen od strane Skupštine, što je jedna poruka direktorima o poslovanju same tvrtke. Što se 

ća, znači tražili smo dodatna očitovanja i zna

Smatram da se to moglo puno ranije provjeriti, a ne evo, ne izglasati na skupštini pa izglasat 
ćem. Što se tiče odgovora na drugo pitanje, nisam zadovoljan. Evo 

imali smo prije nekoliko dana jedan primjer gdje je na žalost jednoj osobi pozlilo, zastoj srca, 
i bila je ta da se na mjestu našla medicinska sestra. Konkretno dogodilo se na 

a moj prijedlog, je da se tamo uspostavi spasila

Samo bih nadodala, vi kažete ranije, samo da javnost ne bude zbunjena napominjem da nije 
moglo biti ranije zato što godišnji financijski izvještaji, kada su pripremlj

či nije bilo vremena da se to ranije prouči pa sazove skupština. Zna
sve je napravljeno u najbržem mogućem roku. Također moram napomenuti da smo sazvali 
drugu skupštinu i sve odradili sa revizorom i sa financijskom i pravnom službom Vodovoda 
kako bi tvrtka na vrijeme predala svoje godišnje financijsko izvješće, kako bi mi kao vlasnici 
bili u potpunosti sigurni u ispravnost istih. 

 
čaj za spasioce je trebao biti 

im smo došli u upravu i nitko se 
er, tako da u sred sezone to nismo mogli 

će sezone to ćemo sigurno 
a vrijeme, tako da sada u ovom trenutku mi smo u poziciji da nemamo spasioce. 

i radilo se situaciji gdje na 
e kod tvrtke Vodovod. Nije 

bilo usvojeno zato što je bilo dodatnih pitanja vezano za vrednovanje udjela Luke Pula. Znači 
kn vrijednosti udjela. Od kada su uneseni tj. otkad je 

ijednost pa je naše pitanje bilo da li 
eno revizoru bilo je, s obzirom da je 

itovanje rekao da postoje vrijednosti tih udjela, bilo je pitanje transakcija 
e, bilo je bez naknade i zbog toga je 

Društvo sada prikazalo gubitak za taj iznos Vodovoda i predložilo smanjenje temeljnog 
er nije usvojeno zato što mislim da je to jedna 

smislu da treba postaviti pitanja zašto vrijednost udjela Luke Pula nije 
i procjene nekretnina su iz 2010. 

godine. Nikada poslije nisu ponovno procijenjene i pošto se ipak radi 29.000.000,00 kn što je 
iznimno materijalan iznos za tvrtku Vodovod, na prvoj skupštini nije bio prihvaćen revizorski 

či trebalo je provjeriti sa 
 udjela osnivače i 

itovanje revizora o fer vrijednosti udjela Luke Pula. Nakon što je revizor dostavio svoje 
itovanje, mi smo sazvali skupštinu na kojoj su financijski izvještaji, koje je potvrdio 

će kao takve godišnje 
financijske izvještaje prenijeti svojim institucijama kojima je potrebna. Ista situacija je kod 

i bilo je pitanje za revizora vezano za nekoliko stavki. Znači, revizor je dao 
e i rekao je da nema potrebe da se rade ispravci. Moram 

napomenuti da za tvrtku i Vodovod i za tvrtku Monte Giro izvještaj o poslovanju društva nije 
usvojen od strane Skupštine, što je jedna poruka direktorima o poslovanju same tvrtke. Što se 

itovanja i znači radi se o 

Smatram da se to moglo puno ranije provjeriti, a ne evo, ne izglasati na skupštini pa izglasat 
a na drugo pitanje, nisam zadovoljan. Evo 

imali smo prije nekoliko dana jedan primjer gdje je na žalost jednoj osobi pozlilo, zastoj srca, 
i bila je ta da se na mjestu našla medicinska sestra. Konkretno dogodilo se na 

a moj prijedlog, je da se tamo uspostavi spasilačka služba jer 

Samo bih nadodala, vi kažete ranije, samo da javnost ne bude zbunjena napominjem da nije 
moglo biti ranije zato što godišnji financijski izvještaji, kada su pripremljeni, direktori 

i pa sazove skupština. Znači 
er moram napomenuti da smo sazvali 

pravnom službom Vodovoda 
će, kako bi mi kao vlasnici 



FILIP ZORIČIĆ 
U pravu ste, dakle dogodilo se na Fratarskom, ja sam se 
djelatnicima Fratarskog i zahvalio se na intervenciji. Zahvaljuju
čovjeka i sve u redu. Vaša inicijativa je dobra da na Fratarskom bude spasioca i vjerujem da 
ćemo se dogodine bolje pripremiti za sezonu.
 
IGOR BELAS 
Prije mog pitanja dozvolite samo uvodne dvije re
proteklom razdoblju koje su se, radi klimatskih promjena, tragi
nama susjednim državama, Austriji, Njema
klimatskih promjena na rizike od poplava se pove
meterološki efekti spajaju s efektima podizanja razine mora. Postavit 
razgovarati o pulskom lukobranu. Znamo da smo imali tu sre
mislim 191-1914. napravila Lukobran da bi na neki na
bili svjesni da je more dolazilo i do same stare jezgre, 
Kazališta. Kako kažu zadnje informacije u naredna
razine mora, a i zbog okretanja mjeseca razina mora digne i vrlo je lako mogu
bude poplavljen. E sad, mi smo imali smo odre
kaže 2013. godine tadašnji proč
eura. Pulski lukobran je jedan od najspremnijih projekata s glavninom tehni
dokumentacije, glavnog izvornog projekta, lokacijske dozvole, studija utjecaja na okoliš, itd. 
To je bilo 2013. godine. Danas je 2001. godina. Nažalost naš lukobran nije renoviran i pušta 
na sve strane. Lokalni ribari nas upozoravaju da je Lukobran u katastrofalnom stanju, a 
možete samo zamisliti što se može desiti ako se obistine predvi
govore o velikim klimatskim promjenama. Dakle ja bih to vrlo ozbiljno shvatio i zato bih 
postavio pitanje, iako je to pitanje za Lu
neke odgovore, jer radi se ipak o našem Gradu, našem Lukobranu, pitanje što mi m
tom pitanju napraviti i da li se po tome može nešto poduzeti. 
Drugo pitanje bih postavio našem vidovitom direktoru gospodinu Bojani
nije odgovorio na konkretno pitanje. Ja bih volio, pošto mi nemamo tu mo
viziju vidovitog s nama, da mi konkretno kaže, jer vidjeli smo na prošloj sjednici, a to 
i na budućim sjednicama, koliki je problem parkiranja u gradu Puli, i to je sigurno da 
svakoj sjenici to biti jedna tema, a ja samo tražim konkretan odgovo
napravljeno parkiralište za kampere, kao što je on rekao da ima viziju, pa evo, neka to 
podijeli sa nama i građanima grada Pule. Evo molim samo kratak odgovor radi vremena, da 
kolege vijećnici imaju vremena za druga pitanja. 
 
DIJANA AŽIĆ 
Kao što ste i rekli, pitanje lukobrana bi spadalo u nadležnost Lu
tih problema, na tu temu već se nekoliko puta razgovaralo pokušavaju na
nije samo iznimno financijski zahtjevno pitanje, ve
su dosta komplicirane. U planu izgradnje za 2021. godinu to nije bilo planirano. Razgovaralo 
se već u tom pravcu o toj nekoj projektnoj dokumentaciji, a sada svakako sa novom 
strukturom vlasti će se ponovno to sve uzeti u razma
prije dolaze na red, tako da ćemo vidjeti da li 
 
IGOR BELAS 
Samo bi htio komentirati, vidim da i kolegici nije bilo lako odgovoriti jer nema o
saznanja, ali ono što je indikativno, je da ja sam rekao u svom pitanju, da je 2013. godine bila 
spremna dokumentacija, sva popratna dokumentacija za osposobljavanje Lukobrana, pa je 

U pravu ste, dakle dogodilo se na Fratarskom, ja sam se čuo danas sa gospo
djelatnicima Fratarskog i zahvalio se na intervenciji. Zahvaljujući njima, oni su spasili 
ovjeka i sve u redu. Vaša inicijativa je dobra da na Fratarskom bude spasioca i vjerujem da 
emo se dogodine bolje pripremiti za sezonu. 

je mog pitanja dozvolite samo uvodne dvije rečenice. Bili smo svjesni smo i vidjeli smo u 
proteklom razdoblju koje su se, radi klimatskih promjena, tragične posljedice rješavale u 
nama susjednim državama, Austriji, Njemačkoj pa i u Hrvatskoj, gdje su nepov
klimatskih promjena na rizike od poplava se povećavaju na morskoj obali, gdje se 
meterološki efekti spajaju s efektima podizanja razine mora. Postavit ć
razgovarati o pulskom lukobranu. Znamo da smo imali tu sreću da je Austro

1914. napravila Lukobran da bi na neki način zaštitila pulsku staru jezgru jer su 
bili svjesni da je more dolazilo i do same stare jezgre, čak i do Doma hrvatskih branitelja i do 
Kazališta. Kako kažu zadnje informacije u naredna 2 desetljeća je jako mogu
razine mora, a i zbog okretanja mjeseca razina mora digne i vrlo je lako mogu
bude poplavljen. E sad, mi smo imali smo određenu vlast koja je, ja sam se malo potrudio, pa 
kaže 2013. godine tadašnji pročelnik kaže: povući ćemo iz strukturnih fondova 11 miliona 
eura. Pulski lukobran je jedan od najspremnijih projekata s glavninom tehni
dokumentacije, glavnog izvornog projekta, lokacijske dozvole, studija utjecaja na okoliš, itd. 

Danas je 2001. godina. Nažalost naš lukobran nije renoviran i pušta 
na sve strane. Lokalni ribari nas upozoravaju da je Lukobran u katastrofalnom stanju, a 
možete samo zamisliti što se može desiti ako se obistine predviđanja NASE i stru

o velikim klimatskim promjenama. Dakle ja bih to vrlo ozbiljno shvatio i zato bih 
postavio pitanje, iako je to pitanje za Lučku upravu, ali siguran sam da resorni odjeli imaju 
neke odgovore, jer radi se ipak o našem Gradu, našem Lukobranu, pitanje što mi m
tom pitanju napraviti i da li se po tome može nešto poduzeti.  
Drugo pitanje bih postavio našem vidovitom direktoru gospodinu Bojaniću, koji prošli put mi 
nije odgovorio na konkretno pitanje. Ja bih volio, pošto mi nemamo tu moć

ziju vidovitog s nama, da mi konkretno kaže, jer vidjeli smo na prošloj sjednici, a to 
im sjednicama, koliki je problem parkiranja u gradu Puli, i to je sigurno da 

svakoj sjenici to biti jedna tema, a ja samo tražim konkretan odgovor, gdje i kada 
napravljeno parkiralište za kampere, kao što je on rekao da ima viziju, pa evo, neka to 

đanima grada Pule. Evo molim samo kratak odgovor radi vremena, da 
nici imaju vremena za druga pitanja.  

Kao što ste i rekli, pitanje lukobrana bi spadalo u nadležnost Lučke uprave. Mi smo svjesni 
ć se nekoliko puta razgovaralo pokušavaju naći pravo rješenje. To 

nije samo iznimno financijski zahtjevno pitanje, već treba uvažiti i sve druge okolnosti koje 
su dosta komplicirane. U planu izgradnje za 2021. godinu to nije bilo planirano. Razgovaralo 

 u tom pravcu o toj nekoj projektnoj dokumentaciji, a sada svakako sa novom 
e se ponovno to sve uzeti u razmatranje, pogotovo ti već

ćemo vidjeti da li će se u 2022. planirati, ja se nadam 

Samo bi htio komentirati, vidim da i kolegici nije bilo lako odgovoriti jer nema o
ali ono što je indikativno, je da ja sam rekao u svom pitanju, da je 2013. godine bila 

spremna dokumentacija, sva popratna dokumentacija za osposobljavanje Lukobrana, pa je 

 

uo danas sa gospođom Rojnić, s 
ći njima, oni su spasili 

ovjeka i sve u redu. Vaša inicijativa je dobra da na Fratarskom bude spasioca i vjerujem da 

enice. Bili smo svjesni smo i vidjeli smo u 
čne posljedice rješavale u 

koj pa i u Hrvatskoj, gdje su nepovoljni efekti 
avaju na morskoj obali, gdje se 

meterološki efekti spajaju s efektima podizanja razine mora. Postavit ću pitanje i želim 
u da je Austrougarska periodu, 

in zaštitila pulsku staru jezgru jer su 
ak i do Doma hrvatskih branitelja i do 

a je jako moguće da se zbog 
razine mora, a i zbog okretanja mjeseca razina mora digne i vrlo je lako moguće da naš Grad 

enu vlast koja je, ja sam se malo potrudio, pa 
emo iz strukturnih fondova 11 miliona 

eura. Pulski lukobran je jedan od najspremnijih projekata s glavninom tehničke 
dokumentacije, glavnog izvornog projekta, lokacijske dozvole, studija utjecaja na okoliš, itd. 

Danas je 2001. godina. Nažalost naš lukobran nije renoviran i pušta 
na sve strane. Lokalni ribari nas upozoravaju da je Lukobran u katastrofalnom stanju, a 

anja NASE i stručnjaka koji 
o velikim klimatskim promjenama. Dakle ja bih to vrlo ozbiljno shvatio i zato bih 

ku upravu, ali siguran sam da resorni odjeli imaju 
neke odgovore, jer radi se ipak o našem Gradu, našem Lukobranu, pitanje što mi možemo po 

ću, koji prošli put mi 
nije odgovorio na konkretno pitanje. Ja bih volio, pošto mi nemamo tu moć, da podijeli tu 

ziju vidovitog s nama, da mi konkretno kaže, jer vidjeli smo na prošloj sjednici, a to će biti 
im sjednicama, koliki je problem parkiranja u gradu Puli, i to je sigurno da će na 

r, gdje i kada će biti 
napravljeno parkiralište za kampere, kao što je on rekao da ima viziju, pa evo, neka to 

anima grada Pule. Evo molim samo kratak odgovor radi vremena, da 

čke uprave. Mi smo svjesni 
ći pravo rješenje. To 

i i sve druge okolnosti koje 
su dosta komplicirane. U planu izgradnje za 2021. godinu to nije bilo planirano. Razgovaralo 

 u tom pravcu o toj nekoj projektnoj dokumentaciji, a sada svakako sa novom 
tranje, pogotovo ti veći projekti i zahvati 

e se u 2022. planirati, ja se nadam čim prije. 

Samo bi htio komentirati, vidim da i kolegici nije bilo lako odgovoriti jer nema očito ni ona 
ali ono što je indikativno, je da ja sam rekao u svom pitanju, da je 2013. godine bila 

spremna dokumentacija, sva popratna dokumentacija za osposobljavanje Lukobrana, pa je 



ključno pitanje što je sa time, što je s tim novcem, da li se taj novac povukao, da
dokumentacija negdje visi u 100 u nekoj ladici.
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Hvala na pitanju. Vidoviti Milan nije u blizini, ali ja sam tu da vam objasnim o 
Naime, u Pula Parkingu postoji masa projekata. Mi smo, da ne zamaram publiku ovdje pa d
opet završim na naslovnici bez veze, ja 
pitate što ima novoga. Ima novoga, Pulaparking ima projek
4 ha ogromne parcele, projekt postoji, sve slikovito, sve jasno, sve bajn
nije jasno od Pula Parkinga možete dobiti sve odgovore.
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Oprostite direktore, možete li molim vas odgovori na pitanje konkretno. Hvala
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Pitanje je bilo da li imamo projekta, ja sam odgovor
projekt, ne znam što može konkretnije biti odgovor.
 
IGOR BELAS 
Ja sam pitao gospodina direktora, on je rekao da imaju mjesto i projekt. Ja sam ga pitao 
konkretno, gdje je to mjesto i kad
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Kada ide projekt ne ovisi o meni. To mjesto je Mandra
Marsovo polje 2. To je ono iza one šaši tj.
 
IGOR BELAS 
To je konkretan odgovor. Ja mogu do
ali ja postavljam ovdje pitanja radi gra
 
MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI
Evo ja bi se osvrnula na prošlu sjednicu gdje se dogodila jedna dobna diskriminacija. Zna
gospodin Siniša Gordić je, komentiraju
starije osobe ne mogu obnašati funkciju sudskih porotnika. On time direktno utje
formiranje stavova u odnosu na druge dobne skupine, smatraju
znam koliko je to umjesno da mladi vije
da se javno ispriča svim osobama ovog grada starije životne dobi, dogradona
vijećnika koji sjede u ovoj vijeć
 
Ja sam postavila pitanje predsjednici 
na prošlom Gradskom vijeću i upozorila vije
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ja se ispričavam, nisam shvatila da je pitanje upu
vaš stav, ja istup gospodina Gor
vrijednosti ili vrijeđanje, nego ja mislim da je bil
shvatila, bila je riječ o tome da nema interesa 
shvatila onda preuzimam odgovornost 
nije prihvatljiv. 
 

no pitanje što je sa time, što je s tim novcem, da li se taj novac povukao, da
dokumentacija negdje visi u 100 u nekoj ladici. 

Hvala na pitanju. Vidoviti Milan nije u blizini, ali ja sam tu da vam objasnim o 
arkingu postoji masa projekata. Mi smo, da ne zamaram publiku ovdje pa d

opet završim na naslovnici bez veze, ja ću vam samo jednu stvar reći. Do
novoga, Pulaparking ima projekte. Tu je na Mandra

ha ogromne parcele, projekt postoji, sve slikovito, sve jasno, sve bajno i a
arkinga možete dobiti sve odgovore. 

Oprostite direktore, možete li molim vas odgovori na pitanje konkretno. Hvala

Pitanje je bilo da li imamo projekta, ja sam odgovorio da imamo projekt, u ruci mi je, to je taj 
, ne znam što može konkretnije biti odgovor. 

Ja sam pitao gospodina direktora, on je rekao da imaju mjesto i projekt. Ja sam ga pitao 
konkretno, gdje je to mjesto i kada ide projekt. 

projekt ne ovisi o meni. To mjesto je Mandrač, jedno mjesto, a drugo mjesto je 
. To je ono iza one šaši tj. korune. 

onkretan odgovor. Ja mogu doći u Pula Parking na prijateljskoj osnovi do informacija, 
postavljam ovdje pitanja radi građana grada Pule da i oni imaju tu informaciju.

Ć NIKOLOVSKI 
Evo ja bi se osvrnula na prošlu sjednicu gdje se dogodila jedna dobna diskriminacija. Zna

ć je, komentirajući dob jedne osobe od 73 godine, aludirao javno kako 
starije osobe ne mogu obnašati funkciju sudskih porotnika. On time direktno utje
formiranje stavova u odnosu na druge dobne skupine, smatrajući da zakon treba mijenjati. Ne 
znam koliko je to umjesno da mladi vijećnik postavlja takvo pitanje i komentira. Ja inzistiram 

a svim osobama ovog grada starije životne dobi, dogradona
nika koji sjede u ovoj vijećnici. 

predsjednici Gradskog vijeća da se očituje o tome 
ću i upozorila vijećnika Gordića na tako neukusno ponašanje.

nisam shvatila da je pitanje upućeno meni, u svakom sluč
ja istup gospodina Gordića na prošloj sjednici nisam shvatila kao umanjivanje 

nego ja mislim da je bila riječ, tako sam shvatila
č o tome da nema interesa za suce porotnike. U sluč

imam odgovornost i ispričavam se u potpunosti. Takav govor jednostavno 

 
no pitanje što je sa time, što je s tim novcem, da li se taj novac povukao, da li ta 

Hvala na pitanju. Vidoviti Milan nije u blizini, ali ja sam tu da vam objasnim o čemu se radi. 
arkingu postoji masa projekata. Mi smo, da ne zamaram publiku ovdje pa da 

ći. Dođite kod nas pa 
. Tu je na Mandraču 4004 m2, 

o i ako nekome nešto 

Oprostite direktore, možete li molim vas odgovori na pitanje konkretno. Hvala, jer niste. 

imamo projekt, u ruci mi je, to je taj 

Ja sam pitao gospodina direktora, on je rekao da imaju mjesto i projekt. Ja sam ga pitao 

, jedno mjesto, a drugo mjesto je 

arking na prijateljskoj osnovi do informacija, 
ana grada Pule da i oni imaju tu informaciju. 

Evo ja bi se osvrnula na prošlu sjednicu gdje se dogodila jedna dobna diskriminacija. Znači, 
e od 73 godine, aludirao javno kako 

starije osobe ne mogu obnašati funkciju sudskih porotnika. On time direktno utječe na 
i da zakon treba mijenjati. Ne 

k postavlja takvo pitanje i komentira. Ja inzistiram 
a svim osobama ovog grada starije životne dobi, dogradonačelniku i trojici 

tome zašto nije reagirala 
a na tako neukusno ponašanje. 

u svakom slučaju ja podržavam 
na prošloj sjednici nisam shvatila kao umanjivanje 

tako sam shvatila, možda sam krivo 
slučaju da sam krivo 

akav govor jednostavno 



SINIŠA GORDIĆ 
Moj komentar na prošloj sjednici odnosio se na to da ne postoje nikakvi kriteriji za odabir 
sudaca porotnika, osim da nije č
obrazovanu i svemu, jesu li ti ljudi sposobni taj posao obavljati, samo na to se odnosilo
Sad postavljam pitanja. Prvo pitanje ide pro
podsjetio s obzirom imamo radove na Valdebe
a bilo je najavljeno da će to biti gotovo za oko 150 dana. Zna
Premanturskoj - Valdebek, vodovodna mreža. Ako možete nas uputiti kada 
obzirom da su gužve nesnosne, 
odnosno da u Puli traje skoro godinu dana. Drugo pitanje bi zamolio gospo
Elviru Krizmanić Marjanović
informirate da li se počeo nešto tamo raditi. 
 
DIJANA AŽIĆ 
Pitanje u vezi trajanja radova na Valdebe
koja nam gotovo svakodnevno gra
dinamikom građenja s obzirom da su se ti rokovi prolong
podršku također drugih mnogobrojnih gra
koji su zadovoljni da je njihov dio grada tako kažem napokon došao na red i da se povelo 
računa o njihovoj infrastrukturi i da 
radova je u dva navrata tražio produženje rokova. Danas smo u roku u prvom produženju, 
sutra završava taj rok, oni su dodatno zatražili produženje do 08.08.21. Naši djelatnici su 
izašli na teren, obavili očevid zajedno sa nadzornikom, koji je sukladno svemu utvr
stanju dao preporuku da se radovi nastave i da je produženje opravdano, tako da se danas 
potpisala odluka o produženju radova do 08.08. Radovi su izme
razloga što su u jednom trenutku gradska i neka druga poduze
u priču jer su upravo tu priliku htjeli iskoristiti za poboljšanje svoje infrastrukturne mreže na 
nadogradnju, na pojačanje. Takođ
u susret pa su se dodala još dva parkirna mjesta, tako da to bili razlozi produženja. Obe
nam je da bi vrlo vjerojatno to moglo biti gotovo i prije 08.08.21.
 
SINIŠA GORDIĆ 
Pa evo zahvaljujem na odgovoru, moram re
razloga što je jednostavno neshvatljivo. Zna
gradovi, znači ne moramo sad gledati samo Hrvatsku, možemo malo i van Hrvatske. Ako 
ćemo gledati nekakve uvjete kakvi vladaju, zna
stanje tamo. Možemo mi govoriti o HEP
pritisak na te ostale subjekte koji su se uklju
neki ne mogu pristupiti vlastitim automobilima svoje 
probleme. Ja sam gledao kako ide parkiranje. Parkiranje ide doslovno ljudima, susjedima na 
ulaze, na sve moguće puteve itd. Zna
pisali i žalili su se. Rekli su da 
dijela prometnice, traje skoro godinu dana unato
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVI
Da, zadnji put smo razgovarali o skloništu za životinje I rekla sam da se u biti 
za struju. Trebali su se odraditi odre
kasnilo sa priključkom struje, danas smo dobili od HEP
Dakle odrađuje se, nisu određeni iskopi da bi se napravio sand
teren se priprema, geodeti odrađ

Moj komentar na prošloj sjednici odnosio se na to da ne postoje nikakvi kriteriji za odabir 
sudaca porotnika, osim da nije član političke stranke. Znači mi ne znamo, neovisno o dobi, 
obrazovanu i svemu, jesu li ti ljudi sposobni taj posao obavljati, samo na to se odnosilo
Sad postavljam pitanja. Prvo pitanje ide pročelnici upravnog odjela za imovinu. Malo sam se 
podsjetio s obzirom imamo radove na Valdebeku već oko 250 - 260 dana, više nemam poj

će to biti gotovo za oko 150 dana. Znači lokacija prema rotoru na 
Valdebek, vodovodna mreža. Ako možete nas uputiti kada ć

obzirom da su gužve nesnosne, nervoza velika, a i imamo situaciju da jedan takav zahvat, 
odnosno da u Puli traje skoro godinu dana. Drugo pitanje bi zamolio gospo

 Marjanović da nas uputi kada će početi radovi na azilu pa da nas 
ešto tamo raditi.  

Pitanje u vezi trajanja radova na Valdebečkom putu je apsolutno razumljivo. To su pitanja 
koja nam gotovo svakodnevno građani postavljaju. Mnogi građani nisu zadovoljni 

enja s obzirom da su se ti rokovi prolongirali. Međutim s druge strane imamo 
er drugih mnogobrojnih građana koji žive na istom području na istoj lokaciji 

koji su zadovoljni da je njihov dio grada tako kažem napokon došao na red i da se povelo 
una o njihovoj infrastrukturi i da će im se u tom dijelu život svakako poboljšati. Izvo

radova je u dva navrata tražio produženje rokova. Danas smo u roku u prvom produženju, 
sutra završava taj rok, oni su dodatno zatražili produženje do 08.08.21. Naši djelatnici su 

čevid zajedno sa nadzornikom, koji je sukladno svemu utvr
stanju dao preporuku da se radovi nastave i da je produženje opravdano, tako da se danas 
potpisala odluka o produženju radova do 08.08. Radovi su između ostalog produžen iz 

ednom trenutku gradska i neka druga poduzeća poput HEP
u jer su upravo tu priliku htjeli iskoristiti za poboljšanje svoje infrastrukturne mreže na 

čanje. Također se išlo u tom pravcu da se stanarima na toj lokac
u susret pa su se dodala još dva parkirna mjesta, tako da to bili razlozi produženja. Obe
nam je da bi vrlo vjerojatno to moglo biti gotovo i prije 08.08.21. 

Pa evo zahvaljujem na odgovoru, moram reći da nisam zadovoljan. Nisam
razloga što je jednostavno neshvatljivo. Znači ako ćemo gledati kako se razvijaju drugi 

i ne moramo sad gledati samo Hrvatsku, možemo malo i van Hrvatske. Ako 
emo gledati nekakve uvjete kakvi vladaju, znači ja nisam vidio da je bilo ikakvo opsadno 

stanje tamo. Možemo mi govoriti o HEP-u, ovima-onima, međutim treba postojati nekakav 
pritisak na te ostale subjekte koji su se uključili jer konkretno tamo ljudi skoro godinu dana, 
neki ne mogu pristupiti vlastitim automobilima svoje kuće. Znači ne mogu se parkirati, imaju 
probleme. Ja sam gledao kako ide parkiranje. Parkiranje ide doslovno ljudima, susjedima na 

će puteve itd. Znači nije da ja sad pitam to bez veze. Meni su to ljudi 
pisali i žalili su se. Rekli su da je neshvatljivo da u 21. stoljeću jedan zahvat obnove, tako i 
dijela prometnice, traje skoro godinu dana unatoč HEP-u, unatoč svima ostalima.

Ć MARJANOVIĆ 
Da, zadnji put smo razgovarali o skloništu za životinje I rekla sam da se u biti 
za struju. Trebali su se odraditi određeni infrastrukturni radovi. Upravo danas, malo se 

kom struje, danas smo dobili od HEP-a obavijest da je struja priklju
uje se, nisu određeni iskopi da bi se napravio sandučić za struju. To je odra

teren se priprema, geodeti odrađuju, iskolčili su teren tako da sve ide svojim tijekom.

 

Moj komentar na prošloj sjednici odnosio se na to da ne postoje nikakvi kriteriji za odabir 
mi ne znamo, neovisno o dobi, 

obrazovanu i svemu, jesu li ti ljudi sposobni taj posao obavljati, samo na to se odnosilo 
elnici upravnog odjela za imovinu. Malo sam se 

260 dana, više nemam pojma, 
či lokacija prema rotoru na 

Valdebek, vodovodna mreža. Ako možete nas uputiti kada će to biti gotovo s 
nervoza velika, a i imamo situaciju da jedan takav zahvat, 

odnosno da u Puli traje skoro godinu dana. Drugo pitanje bi zamolio gospođu pročelnicu 
eti radovi na azilu pa da nas 

kom putu je apsolutno razumljivo. To su pitanja 
đani nisu zadovoljni 

đutim s druge strane imamo 
ana koji žive na istom području na istoj lokaciji 

koji su zadovoljni da je njihov dio grada tako kažem napokon došao na red i da se povelo 
im se u tom dijelu život svakako poboljšati. Izvođač 

radova je u dva navrata tražio produženje rokova. Danas smo u roku u prvom produženju, 
sutra završava taj rok, oni su dodatno zatražili produženje do 08.08.21. Naši djelatnici su 

evid zajedno sa nadzornikom, koji je sukladno svemu utvrđenom 
stanju dao preporuku da se radovi nastave i da je produženje opravdano, tako da se danas 

đu ostalog produžen iz 
a poput HEP-a, su se uključili 

u jer su upravo tu priliku htjeli iskoristiti za poboljšanje svoje infrastrukturne mreže na 
er se išlo u tom pravcu da se stanarima na toj lokaciji izađe 

u susret pa su se dodala još dva parkirna mjesta, tako da to bili razlozi produženja. Obećano 

i da nisam zadovoljan. Nisam zadovoljan iz 
emo gledati kako se razvijaju drugi 

i ne moramo sad gledati samo Hrvatsku, možemo malo i van Hrvatske. Ako 
bilo ikakvo opsadno 

utim treba postojati nekakav 
ili jer konkretno tamo ljudi skoro godinu dana, 

i ne mogu se parkirati, imaju 
probleme. Ja sam gledao kako ide parkiranje. Parkiranje ide doslovno ljudima, susjedima na 

i nije da ja sad pitam to bez veze. Meni su to ljudi 
u jedan zahvat obnove, tako i 
 svima ostalima. 

Da, zadnji put smo razgovarali o skloništu za životinje I rekla sam da se u biti čeka priključak 
eni infrastrukturni radovi. Upravo danas, malo se 

a obavijest da je struja priključena. 
ć za struju. To je odrađeno, 

ili su teren tako da sve ide svojim tijekom. 



 
SINIŠA GORDIĆ 
Zahvaljujem na odgovoru. Samo ja mogu sad opet re
neće promijeniti, kako činjenicu da
kampanji. Nadam se da neće biti potrebe da podsje
u devetom mjesecu, pa da ć
napreduju stvari, jer iskreno, bilo bi malo žalosno da sad, za mjesec dva kada bude idu
sjednica, da budemo na tome da su geodeti nakon dva mjeseca samo okol
 
KRISTIJAN BITERI 
Pitanje za gospodina Starog. Gra
Štinjanu dobiti kanalizaciju. Isto tako za gospodina Starog, zbog 
naplaćuje sa dvije različite cijene. Konkretno, kontejner za krupni otpad, ukoliko se naru
plati preko pričuve košta 1.200,00
 
IGOR STARI 
Stanari odnosno korisnici navedenih ulica u naselju Štinjan dio su projekta aglomeracije Pula 
sjever. Konkretno ne mogu sad re
informacije. Možemo reći da je i nekoliko puta to ponavlja
godinu dana. Riješili smo sve gra
projekt saživio, odnosno išao u višu operativnu fazu. Zna
PT 1 PT 2, SAFU itd. i da se
informacija koje imamo, projekt je ušao u Nacionalni plan oporavka i otpornosti. Gospo
direktorica Europskih projekata odnosno pripreme EU projekata u Hrvatskim vodama bila je 
kod gradonačelnika i upoznala ga je sa dinamikom. Ono što mogu re
u devetom mjesecu, tad bi trebali krenuti natje
Drugo pitanje, iskreno mi nemamo u Pula Herculanei razliku izme
preko računa, tako da moram provjeriti vašu
zatražio od samih korisnika koji su od nas tražili kontejner. Evo zbilja mi nije jasna navedena 
situacija.  
 
KRISTIJAN BITERI 
Ja sam zvao vašu tajnicu i rekla je da je takva cijena, 600 kn u gotovini, 1200 kn
računa.  
 
IGOR STARI 
Provjerit ćemo to, pismenim putem 
 
KRISTIJAN BITERI 
Prvo su stanari to tako dobili odgovor, pa sam ja još jednom išao provjeriti i to je živa istina. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ  
Dostaviti će vam pismeno buduć
 
DUŠANKO BABIĆ 
Pitanje bih postavio gospođi Ingrid Buljan jer je bila pro
uređenje, komunalni sustav i imovinu i znam da je upoznata s tim. Što se planira s ulicom 
Valdemuška koja je već niz godina u užasnom stanju, a gdje je bio ve
na raspravi i javnim tribinama, zna
ću vam pokazati slike gospođo Bulian, a vi to znate i vidjeli ste jer ste bili na terenu. Ovo su

Zahvaljujem na odgovoru. Samo ja mogu sad opet reć da sam zadovoljan/nezadovoljan, to 
činjenicu da mi čekamo to od 2013. kada je obećan azil u predizbornoj 

će biti potrebe da podsjećam o tome na idućoj sjednici koja 
u devetom mjesecu, pa da ćete nas informirati, mada možda i pismenim putem, kako 

reno, bilo bi malo žalosno da sad, za mjesec dva kada bude idu
sjednica, da budemo na tome da su geodeti nakon dva mjeseca samo okolčali.

Pitanje za gospodina Starog. Građani pitaju kada će Paganorska ulica i ulica Lungera u 
biti kanalizaciju. Isto tako za gospodina Starog, zbog čega se jedna usluga 

čite cijene. Konkretno, kontejner za krupni otpad, ukoliko se naru
uve košta 1.200,00 kn, a ukoliko stanari plate gotovinom je 600,00

Stanari odnosno korisnici navedenih ulica u naselju Štinjan dio su projekta aglomeracije Pula 
sjever. Konkretno ne mogu sad reći za te dvije ulice, ali možemo pismenim putem dostaviti 

ći da je i nekoliko puta to ponavljano, taj projekt je gotov ve
godinu dana. Riješili smo sve građevinske dozvole, dobili sve ono što bilo potrebno da bi taj 
projekt saživio, odnosno išao u višu operativnu fazu. Znači da su je prošla sva kontrolna tijela 
PT 1 PT 2, SAFU itd. i da se čeka odobrenje Države da sa projektom krenemo. Zadnje 
informacija koje imamo, projekt je ušao u Nacionalni plan oporavka i otpornosti. Gospo
direktorica Europskih projekata odnosno pripreme EU projekata u Hrvatskim vodama bila je 

oznala ga je sa dinamikom. Ono što mogu reći je da se o
u devetom mjesecu, tad bi trebali krenuti natječaji.  
Drugo pitanje, iskreno mi nemamo u Pula Herculanei razliku između cijena naplate u kešu i 

una, tako da moram provjeriti vašu konstataciju. Jedino ako upravitelj nije nešto 
zatražio od samih korisnika koji su od nas tražili kontejner. Evo zbilja mi nije jasna navedena 

Ja sam zvao vašu tajnicu i rekla je da je takva cijena, 600 kn u gotovini, 1200 kn

emo to, pismenim putem ćemo vam se očitovati. 

Prvo su stanari to tako dobili odgovor, pa sam ja još jednom išao provjeriti i to je živa istina. 
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enje, komunalni sustav i imovinu i znam da je upoznata s tim. Što se planira s ulicom 

godina u užasnom stanju, a gdje je bio već godinama prijedlog i 
na raspravi i javnim tribinama, znači to je sigurno već desetak godina, da ć

đo Bulian, a vi to znate i vidjeli ste jer ste bili na terenu. Ovo su
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vam slike od te ulice Valdemuška. Zna
Istina, Grad kasnije to sanira, ali to sanira ve
Mogu vam i ostaviti te slike. Zašto to pitam? Pitam iz razloga jer me 
asfaltirala ulica Baližerka, po č
ceste za koju sam vam pokazao slike, gdje su vododerine i rupe. Da vas podsjetim, ta ulica 
vam je, a ja je mogu slobodno nazvati politi
proračuna prošle vlasti. Zašto? Zato Jer na kraju te ulice živi vije
bivšem gradskom vijeću. To je negdje 300
Pobunio se čovjek i drugi dan m
rotor je ušao po mojim saznanjima u državnu 
znači to je jedno 300 m ceste i ima jedno 15 obiteljskih ku
ulaza lijevo i desno postavljene su dvije solarne lampe za koje su rekli da ne
postavljene pa kad smo vidjeli što se radi, pa su stavili kamenje i neke daske pa sakrivali to. 
Mene zanima tko je dao nalog da se izgradi cesta, mene zanima tko je dao nalog da se u
solarne lampe, mene zanima tko je napravio i da li je uop
solarne lampe, kao što smo godinama govorili.
Drugo pitanje bi postavio direktoru Vodovoda, pošto je bivši gradona
na upravljanju vozilo C5 na 24 sata dnevno. Poznato je da je posljednjih godina 8 ili više 
godina bivšeg Gradonačelnika vozio voza
tog društva. Pitanje je, gdje su se prikazali ti troškovi voza
cijenu vode u Gradu Puli. 
 
INGRID BULIAN 
Pa zapravo vezano za postavljeno pitanje mislim da na odre
odgovarati. Znači vi postavljate, da tako kažem, politi
odgovorila na dio pitanja gdje se vi r
znam kako bi vam odgovorila, osim da se poslovi obavljaju u okviru nadležnosti rada Odjela. 
Mogu odgovoriti konkretno na pitanje da li je napravljen projekt javne rasvjete za solarnu 
rasvjetu. Svako rasvjetno tijelo koje se postavlja, postavlja se sa prethodno izra
dokumentacijom, znači projektom i isho
što nam se prije niza godina dogodilo da se jedno dijete vješaju
nema postavljanja nikakvih rasvjetnih tijela bez niti izvo
dokumentacije. Što se tiče ulice Baližerka, rekli ste sami sve, da se dugo zaista o tome 
raspravljalo. Ja ću ponoviti da se zahvati provode vezano za raspoloživa financijsk
Što se konkretno te ulice tiče, ako se ne varam, tu je bilo problema i kod projektiranja, s time 
da se nisu svi građani složili o tome kako taj projekt ide, odnosno ulazilo se dijelom u njihove 
okućnice pa se tražilo preprojektiranje itd. Zna
malo lakše, neke malo teže, pogotovo kad se radi o imovinsko
Štinjan ima lokacijsku jednu veliku dozvolu za sve prometnice i kako se šta uspije rješavati, a 
Vi ste dugo bili predsjednik M
imovinsko pravno i kako se uspiju namaknuti sredstva, gradi se. Gradit 
ali kažem preduvjet je uvijek rješavanje imovinsko
raspoloživa sredstva. 
 
Ja ću se samo osvrnuti na Valdebek, na pitanje vije
razlog produženja roka to što su se kasnije u radove uklju
već i zato da bi se stanovnicima ove sezone omogu
zbog toga što se pokušavalo njima omogu
domova i da ovaj mogu što bolje funkcionirati. Složit 
konstantno prolaze kroz gradilište koje je aktivno, d

vam slike od te ulice Valdemuška. Znači poslije svake kiše budu vododerine i po pola metra. 
Istina, Grad kasnije to sanira, ali to sanira već desetak godina, samo se gomilaju troškovi. 
Mogu vam i ostaviti te slike. Zašto to pitam? Pitam iz razloga jer me 
asfaltirala ulica Baližerka, po čijem nalogu, tko je to odobrio, a to vam je preko puta te iste 
ceste za koju sam vam pokazao slike, gdje su vododerine i rupe. Da vas podsjetim, ta ulica 
vam je, a ja je mogu slobodno nazvati politička ulica. Ta ulica se bila radila prije rebalansa 

una prošle vlasti. Zašto? Zato Jer na kraju te ulice živi vijećnik koji je držao ve
ću. To je negdje 300 m asfalta došlo do njegove kuć

ovjek i drugi dan mu je prošao i rotor napravljen. Što je isto zanimljivo, da, taj 
rotor je ušao po mojim saznanjima u državnu česticu. A i to nije sve. Ispred njegove ku

m ceste i ima jedno 15 obiteljskih kuća, tamo kod njegove ku
i desno postavljene su dvije solarne lampe za koje su rekli da ne

postavljene pa kad smo vidjeli što se radi, pa su stavili kamenje i neke daske pa sakrivali to. 
Mene zanima tko je dao nalog da se izgradi cesta, mene zanima tko je dao nalog da se u
solarne lampe, mene zanima tko je napravio i da li je uopće napravljen mini projekat za te 
solarne lampe, kao što smo godinama govorili. 
Drugo pitanje bi postavio direktoru Vodovoda, pošto je bivši gradonačelnik Grada Pule imao 

C5 na 24 sata dnevno. Poznato je da je posljednjih godina 8 ili više 
čelnika vozio vozač iz gradske tvrtke Vodovoda sa službenim vozilom 

tog društva. Pitanje je, gdje su se prikazali ti troškovi vozača i dali je to utjecalo možda na 

Pa zapravo vezano za postavljeno pitanje mislim da na određeni dio tog pitanja nema potrebe 
i vi postavljate, da tako kažem, političko pitanje pa ne znam kako bih 

odgovorila na dio pitanja gdje se vi referirate na to tko je dao nalog, kako se to napravilo, ne 
znam kako bi vam odgovorila, osim da se poslovi obavljaju u okviru nadležnosti rada Odjela. 
Mogu odgovoriti konkretno na pitanje da li je napravljen projekt javne rasvjete za solarnu 

o rasvjetno tijelo koje se postavlja, postavlja se sa prethodno izra
či projektom i ishođenim potrebnim odobrenjem. To je posebno nakon 

što nam se prije niza godina dogodilo da se jedno dijete vješajući se na znak ozl
nema postavljanja nikakvih rasvjetnih tijela bez niti izvođenja radova bez potrebne 

če ulice Baližerka, rekli ste sami sve, da se dugo zaista o tome 
u ponoviti da se zahvati provode vezano za raspoloživa financijsk

če, ako se ne varam, tu je bilo problema i kod projektiranja, s time 
ani složili o tome kako taj projekt ide, odnosno ulazilo se dijelom u njihove 

nice pa se tražilo preprojektiranje itd. Znači, od ničega se ne odustaje, neke stvari idu 
malo lakše, neke malo teže, pogotovo kad se radi o imovinsko-pravnim odnosima. Cijeli 
Štinjan ima lokacijsku jednu veliku dozvolu za sve prometnice i kako se šta uspije rješavati, a 
Vi ste dugo bili predsjednik Mjesnog odbora pa to znate, kako se uspije što rješavati 
imovinsko pravno i kako se uspiju namaknuti sredstva, gradi se. Gradit će se naravno i dalje, 
ali kažem preduvjet je uvijek rješavanje imovinsko-pravnih odnosa i naravno financijska 

u se samo osvrnuti na Valdebek, na pitanje vijećnika Gordića. Između ostalog nije jedini 
razlog produženja roka to što su se kasnije u radove uključivala druga komunalna društva, 

 i zato da bi se stanovnicima ove sezone omogućilo da što normalnije žive neko vrijeme i 
zbog toga što se pokušavalo njima omogućavati da kroz aktivno gradilište prolaze do svojih 
domova i da ovaj mogu što bolje funkcionirati. Složit ćete se s time da kada automobili 
konstantno prolaze kroz gradilište koje je aktivno, da to ipak ima utjecaj na izvo
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a to ipak ima utjecaj na izvođenje radova. 



DUŠANKO BABIĆ 
Mi jesmo bili našli jedno rješenje da ta cesta bude jednosmjerna. 
Samo još jednu stvar ako mogu kazati, ja bih volio da mi se pismeno o
uvid tko je napravio taj mini projekt, t
koliko košta i tko je odobrio to. 
 
DEAN STARČIĆ 
Ne znam točno koje godine je, mislim da je 2010., potpisan sporazum izme
Vodovoda da će Grad koristiti usluge voza
Vodovoda Pule. Uglavnom se koristilo službeno vozilo Grada, a kad je bilo na popravku 
koristilo se vozilo Škoda iz Vodovoda. Troškovi radnika su se pokrivali iz Vodovoda. Taj 
trošak nije nikako utjecao na cijenu vode u Gradu Puli.
 
DUŠANKO BABIĆ 
Zamolio bih da mi date taj sporazum ako je ve
da vodovod plaća troškove gradona
zaposlenik Vodovoda mora službenim vozilom od Vodovoda voziti g
parkirano na parkingu. Ali taj sporazum bih volio da mi pošaljete. 
 
MIHA PAUS 
S obzirom da imamo još malo vremena postavit 
na Verudi je obnovljena. Trgovci su se žalili da nema nikakvih
i da nema hlada pa se onda intervenirao i na brzinu su se postavile tende, one sinteti
kafiću i suncobrane. Međutim prošlo je 4 godine i dalje se ništa po tom pitanju nije napravilo 
pa su se u principu ljudi sami sn
direktora Tržnice da li se to misli dugotrajno riješiti da bude estetski prihvatljivo.
 
RENATO PERC 
Tržnica na Verudi je i nekad bila otvorena tržnica i ona je na otvorenom. Nažalost tamo nema
stabala kao što je u gradu. Tržnica je prilikom izgradnje i preure
potrošila 1.000.000,00 kn svojih sredstava. Mi imamo projekt izgradnje nadstrešnica, 
međutim trenutno nema financijskih sredstava za to. S druge strane mi smo prije 
petnaestak dana, možda malo više, zamijenili onu trendu koji su trgovci samoinicijativno bili 
postavili. Znači mi smo sad razvukli tende Solin upravo zato da im pomognemo. Još jedan je 
bio problem što je prilikom projektiranja, nekad su štandovi bili
sunce nije direktno tuklo na štandove, onda smo krenuli postaviti kioske ispod zida da bi 
stvorili otvoren prostor prema prema trgu. Sada su oni nažalost ljeti izloženi suncu, ali evo mi 
smo prije 15-20 dana stavili tendu.
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Pitanje za komunalno. Riječ je o novoj cesti uz Rivu, od ulaza u Uljanik, kod uprave 
Uljanika, prema pošti i cijeli Bulevar ima problema sa šahtovima. To je vje
gradski i kojem se ne vidi kraja, ne vidi se na
novi dio ceste koja se već uleknula na nekim mjestima i pokazuje da temelji baš ne izgledaju 
u najboljem stanju. Dali će se tražiti odgovornost izvo
Bulevar da to više nije moguć
stalni problem. Da li imamo u planu rješavati Bulevar i što 
uprave Uljanika do pošte za koji je vidljivo ve
ravan, propadaju neki šahtovi pomalo 

Mi jesmo bili našli jedno rješenje da ta cesta bude jednosmjerna.  
Samo još jednu stvar ako mogu kazati, ja bih volio da mi se pismeno očitujete i date mi na 
uvid tko je napravio taj mini projekt, tko je dozvolio da se to radi i koji je troškovnik te ceste, 
koliko košta i tko je odobrio to.  

no koje godine je, mislim da je 2010., potpisan sporazum izmeđ
e Grad koristiti usluge vozača koji je sistematiziran u sistematizaciji 

Vodovoda Pule. Uglavnom se koristilo službeno vozilo Grada, a kad je bilo na popravku 
koristilo se vozilo Škoda iz Vodovoda. Troškovi radnika su se pokrivali iz Vodovoda. Taj 
trošak nije nikako utjecao na cijenu vode u Gradu Puli.  

Zamolio bih da mi date taj sporazum ako je već potpisan u pisanom obliku i ne vidim svrhe 
a troškove gradonačelnika ako ima svoje službeno vozilo. Ne znam zašto 

zaposlenik Vodovoda mora službenim vozilom od Vodovoda voziti gradonač
parkirano na parkingu. Ali taj sporazum bih volio da mi pošaljete.  

S obzirom da imamo još malo vremena postavit ću kraće pitanje. Znači 2017. godine t
rgovci su se žalili da nema nikakvih tendi, da su prevelike vru

i da nema hlada pa se onda intervenirao i na brzinu su se postavile tende, one sinteti
đutim prošlo je 4 godine i dalje se ništa po tom pitanju nije napravilo 

pa su se u principu ljudi sami snašli, a to svakako nagrađuje cijelu tu tržnicu pa je pitanje za 
direktora Tržnice da li se to misli dugotrajno riješiti da bude estetski prihvatljivo.

Tržnica na Verudi je i nekad bila otvorena tržnica i ona je na otvorenom. Nažalost tamo nema
stabala kao što je u gradu. Tržnica je prilikom izgradnje i preuređenja tržnice na Verudi 

kn svojih sredstava. Mi imamo projekt izgradnje nadstrešnica, 
utim trenutno nema financijskih sredstava za to. S druge strane mi smo prije 

petnaestak dana, možda malo više, zamijenili onu trendu koji su trgovci samoinicijativno bili 
i mi smo sad razvukli tende Solin upravo zato da im pomognemo. Još jedan je 

bio problem što je prilikom projektiranja, nekad su štandovi bili ispod zida tako da ujutro 
sunce nije direktno tuklo na štandove, onda smo krenuli postaviti kioske ispod zida da bi 
stvorili otvoren prostor prema prema trgu. Sada su oni nažalost ljeti izloženi suncu, ali evo mi 

20 dana stavili tendu. 

Pitanje za komunalno. Riječ je o novoj cesti uz Rivu, od ulaza u Uljanik, kod uprave 
Uljanika, prema pošti i cijeli Bulevar ima problema sa šahtovima. To je vje
gradski i kojem se ne vidi kraja, ne vidi se način kako bi se riješio pa me

ć uleknula na nekim mjestima i pokazuje da temelji baš ne izgledaju 
će se tražiti odgovornost izvođača ili pošto, koliko je poznato za 

Bulevar da to više nije moguće, znači zanima me na koji način imamo namjeru rješavati taj 
stalni problem. Da li imamo u planu rješavati Bulevar i što ćemo sa tim dijelom ceste od 
uprave Uljanika do pošte za koji je vidljivo već na kolniku da se nešto doga
ravan, propadaju neki šahtovi pomalo i tako.  

 

čitujete i date mi na 
ko je dozvolio da se to radi i koji je troškovnik te ceste, 

no koje godine je, mislim da je 2010., potpisan sporazum između Grada Pule i 
tiziran u sistematizaciji 

Vodovoda Pule. Uglavnom se koristilo službeno vozilo Grada, a kad je bilo na popravku 
koristilo se vozilo Škoda iz Vodovoda. Troškovi radnika su se pokrivali iz Vodovoda. Taj 

 potpisan u pisanom obliku i ne vidim svrhe 
elnika ako ima svoje službeno vozilo. Ne znam zašto 

radonačelnika, a auto je 

či 2017. godine tržnica 
tendi, da su prevelike vrućine 

i da nema hlada pa se onda intervenirao i na brzinu su se postavile tende, one sintetičke kao u 
utim prošlo je 4 godine i dalje se ništa po tom pitanju nije napravilo 

uje cijelu tu tržnicu pa je pitanje za 
direktora Tržnice da li se to misli dugotrajno riješiti da bude estetski prihvatljivo. 

Tržnica na Verudi je i nekad bila otvorena tržnica i ona je na otvorenom. Nažalost tamo nema 
đenja tržnice na Verudi 

kn svojih sredstava. Mi imamo projekt izgradnje nadstrešnica, 
utim trenutno nema financijskih sredstava za to. S druge strane mi smo prije nekih 

petnaestak dana, možda malo više, zamijenili onu trendu koji su trgovci samoinicijativno bili 
i mi smo sad razvukli tende Solin upravo zato da im pomognemo. Još jedan je 

ispod zida tako da ujutro 
sunce nije direktno tuklo na štandove, onda smo krenuli postaviti kioske ispod zida da bi 
stvorili otvoren prostor prema prema trgu. Sada su oni nažalost ljeti izloženi suncu, ali evo mi 

 je o novoj cesti uz Rivu, od ulaza u Uljanik, kod uprave 
Uljanika, prema pošti i cijeli Bulevar ima problema sa šahtovima. To je vječni problem 

in kako bi se riješio pa me zanima, pogotovo 
 uleknula na nekim mjestima i pokazuje da temelji baš ne izgledaju 

a ili pošto, koliko je poznato za 
in imamo namjeru rješavati taj 

emo sa tim dijelom ceste od 
 na kolniku da se nešto događa, da nije više 



Drugo pitanje pitanje tiče se društvenih mreža, facebook stranica, Twitter itd., gdje mi nije 
poznato na koji način i tko odluč
blokirati fizičku osobu. Ja sam doživio osobno od prošle vl
bezazlenog pitanja. Ono što mislim da je važno, ja sam ve
tome, mislim da je važno javno postaviti pitanje, da bi gra
način se odlučuje, tko odlučuje o 
meni nije poznato. Bilo bi dobro da ta stvar postane javno poznata i da bude transparentna. 
Jer je društvena mreža su javni prostor kao što je javni prostor trg i ne možemo nekome 
zabraniti da izađe na forum ili na ulicu i kaže svoje mišljenje. Mislim da to važno definirati i 
zato postavljam javno to pitanje. Iako smo u koaliciji imamo mogu
da smo toga svjesni. Mislim da to trebamo unijeti u javni diskurs i da se o tome t
razgovarati.  
 
DIJANA AŽIĆ 
U odnosu na vaš dio pitanja koji se odnosi na to da prilikom izgradnje nove prometnice i 
nakon što je tek gotova vrlo brzo kre
u onom dijelu koji je neposredno vezano uz 
kod nas u gradu Puli. To je 
svijeta budući do zamora materijala i istrošenosti, dolazi upravo na tom dijelu. Ja nisam te 
struke pa ne mogu govoriti o tome, ali to mislim da je jasno svakom gra
vaša pitanja povezana sa konkretnim lokacijama moram priznati da u taj dio u ovom trenutku 
nisam upućena tako da ćemo odgovoriti pisanim putem.
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Ja bih samo htio dodati da je o
možda IDS-ovci to znaju. To je bila greška tada gradske uprave da odgovornost izvo
bila takva da izvođač ispravlja pogrešno i loše izveden posao. Zna
u svijetu takva. Ne postavljam opet pitanje ve
Gradskom vijeću. Ono što mene zanima je, kako 
 
ANJA ADEMI 
Drago mi je da je došlo do ovog pitanja. Od kada je nova vlast došla i od kada sam ja u 
Uredu, mi pokušavamo Odsjek za informiranje i protokol pro
ugovora prošle vlasti. Tako ću re
gospodina Krešimira Macana, s kojim je ugovor raskinut, Viber je vodio gospodin 
gospodin Luka Glušac koji nije zaposlenik Grada te je tako
posla, zatim gospodin Goran Brozina, s kojim je isto raskinut ugovor. Želim da gra
da je ured Grada, tadašnji, plać
ljude. Za napomenuti je da nisam sigurna da je li uop
bude Admin takve grupe. Što se ti
razne osobe koje nisu zaposlenici Grada, kao gosp
zabranjen. Također moram reć
kao što su zaposlenici Regional expressa. Moram re
je gradonačelnik gospodin Filip Zo
pronaći ugovore i sve zapise i uop
to čudno zvučalo. Želim se isprič
se sa gospodinom vijećnikom 
mišljenje kroz sve kanale koje ovaj grad ima, na svaku društvenu mrežu, na Facebook 
Twitter, Viber. Znači, prošli put se gospodin Leroti
pisati na Viber.  

če se društvenih mreža, facebook stranica, Twitter itd., gdje mi nije 
in i tko odlučuje o tome da će se nekog blokirati na Facebooku ili ne

ku osobu. Ja sam doživio osobno od prošle vlasti da su me blokirali zbog nekog 
bezazlenog pitanja. Ono što mislim da je važno, ja sam već i razgovarao s gradona
tome, mislim da je važno javno postaviti pitanje, da bi građani dobili odgovor, o tome na koji 

čuje o tome, da li imamo neku agenciju koja brine o Facebooku, to 
meni nije poznato. Bilo bi dobro da ta stvar postane javno poznata i da bude transparentna. 
Jer je društvena mreža su javni prostor kao što je javni prostor trg i ne možemo nekome 

e na forum ili na ulicu i kaže svoje mišljenje. Mislim da to važno definirati i 
zato postavljam javno to pitanje. Iako smo u koaliciji imamo mogućnost stvari mijenjati, tako 
da smo toga svjesni. Mislim da to trebamo unijeti u javni diskurs i da se o tome t

U odnosu na vaš dio pitanja koji se odnosi na to da prilikom izgradnje nove prometnice i 
nakon što je tek gotova vrlo brzo kreće do deformacija koje su najviše povezane uz ulegnu
u onom dijelu koji je neposredno vezano uz šahtove, to je problem koji se pojavljuju ne samo 

 problem koji se pojavljuje ja mislim na svim cestama diljem 
i do zamora materijala i istrošenosti, dolazi upravo na tom dijelu. Ja nisam te 

i o tome, ali to mislim da je jasno svakom građaninu. U odnosu na 
vaša pitanja povezana sa konkretnim lokacijama moram priznati da u taj dio u ovom trenutku 

ćemo odgovoriti pisanim putem. 

Ja bih samo htio dodati da je onaj dio što se Bulevara tiče već bio tema na Gradskom vije
ovci to znaju. To je bila greška tada gradske uprave da odgovornost izvo

č ispravlja pogrešno i loše izveden posao. Znači to nije situacija svugdje 
tu takva. Ne postavljam opet pitanje već samo komentiram. Znači to je ve

u. Ono što mene zanima je, kako ćemo riješiti problem 

Drago mi je da je došlo do ovog pitanja. Od kada je nova vlast došla i od kada sam ja u 
mi pokušavamo Odsjek za informiranje i protokol pročistiti od raznih admina i raznih 

ugovora prošle vlasti. Tako ću reći da u Viber grupi, kojom je upravljala tvrtka Manjgura 
gospodina Krešimira Macana, s kojim je ugovor raskinut, Viber je vodio gospodin 
gospodin Luka Glušac koji nije zaposlenik Grada te je također imao ugovor za obavljanje tog 
posla, zatim gospodin Goran Brozina, s kojim je isto raskinut ugovor. Želim da gra
da je ured Grada, tadašnji, plaćao da netko vodi Viber grupu i s njome upravljao te blokirao 
ljude. Za napomenuti je da nisam sigurna da je li uopće zakonito da gospodin Luka Glušac 
bude Admin takve grupe. Što se tiče Facebook profila Grada također su s njime upravljale 
razne osobe koje nisu zaposlenici Grada, kao gospođa Boris Berčić, kojem je pristup sada 

er moram reći da kanalu grada YouTube također imaju pristup neki subjekti 
kao što su zaposlenici Regional expressa. Moram reći da od kada sam ja proč

elnik gospodin Filip Zoričić, da dajemo sve napore i moram reć
i ugovore i sve zapise i uopće otkriti tko je Admin na društvenim mrežama koliko god 

alo. Želim se ispričati svima ako je netko blokiran, a ne bi trebao biti. Slažem 
ćnikom Noelom, mislim da svaki građanin ima pravo dati svoje 

mišljenje kroz sve kanale koje ovaj grad ima, na svaku društvenu mrežu, na Facebook 
či, prošli put se gospodin Lerotić začudio zašto građ

 
e se društvenih mreža, facebook stranica, Twitter itd., gdje mi nije 

e se nekog blokirati na Facebooku ili neće se 
asti da su me blokirali zbog nekog 
 i razgovarao s gradonačelnikom o 
ani dobili odgovor, o tome na koji 

tome, da li imamo neku agenciju koja brine o Facebooku, to 
meni nije poznato. Bilo bi dobro da ta stvar postane javno poznata i da bude transparentna. 
Jer je društvena mreža su javni prostor kao što je javni prostor trg i ne možemo nekome 

e na forum ili na ulicu i kaže svoje mišljenje. Mislim da to važno definirati i 
ćnost stvari mijenjati, tako 

da smo toga svjesni. Mislim da to trebamo unijeti u javni diskurs i da se o tome treba 

U odnosu na vaš dio pitanja koji se odnosi na to da prilikom izgradnje nove prometnice i 
e do deformacija koje su najviše povezane uz ulegnuća 

šahtove, to je problem koji se pojavljuju ne samo 
problem koji se pojavljuje ja mislim na svim cestama diljem 

i do zamora materijala i istrošenosti, dolazi upravo na tom dijelu. Ja nisam te 
đaninu. U odnosu na 

vaša pitanja povezana sa konkretnim lokacijama moram priznati da u taj dio u ovom trenutku 

 bio tema na Gradskom vijeću, 
ovci to znaju. To je bila greška tada gradske uprave da odgovornost izvođača nije 

či to nije situacija svugdje 
 samo komentiram. Znači to je već bilo na 

Drago mi je da je došlo do ovog pitanja. Od kada je nova vlast došla i od kada sam ja u 
istiti od raznih admina i raznih 

i da u Viber grupi, kojom je upravljala tvrtka Manjgura 
gospodina Krešimira Macana, s kojim je ugovor raskinut, Viber je vodio gospodin Macan, 

er imao ugovor za obavljanje tog 
posla, zatim gospodin Goran Brozina, s kojim je isto raskinut ugovor. Želim da građani znaju 

njome upravljao te blokirao 
e zakonito da gospodin Luka Glušac 

đer su s njime upravljale 
č ć, kojem je pristup sada 

er imaju pristup neki subjekti 
i da od kada sam ja pročelnica i od kada 

, da dajemo sve napore i moram reći da je jako teško 
e otkriti tko je Admin na društvenim mrežama koliko god 

ati svima ako je netko blokiran, a ne bi trebao biti. Slažem 
đanin ima pravo dati svoje 

mišljenje kroz sve kanale koje ovaj grad ima, na svaku društvenu mrežu, na Facebook 
udio zašto građani više ne mogu 



Ne mogu zato što smo jedva uspjeli maknuti gospodina Borisa Mileti
Glušca, gosp. Krešimira Macana i gospodina Gorana Brozinu. Ispri
koji možda trenutno ne mogu uć
informiranje. Želim reći da mi upravo prolazimo kroz jednu fazu, radimo analizu svih 
društvenih mreža i kanala koji su potrebni ovom Gradu jer stvarno nije potrebno da imamo 
500 ugovora za razne mreže. Zna
dostupan svim građanima. Ezo tako, svakako 
moći slobodno komunicirati sa našim službama.
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala na danoj riječi. Dame i gospodo, sve što ste sada 
politike koja je vladala ovim Gradom. Sramota ! 
su htjeli formirati mentalitet. To što ste maloprije 
tome, to je tragično, to je tragedija da su ti ljudi na takav na
dolazimo do takvih ugovora. Nikoga ne
slobodnoj zemlji, u slobodnom svijetu, slobodni smo ljudi. Jako mi je emotivno o tome 
govoriti tamo su imena ljudi koji nisu dobri i vi to dobro znat
vi to znate. Dramatičan sam jer to tragi
Želim dati javni diskurs, lijepo razgovaramo, pri
pitanja i to je u redu. Ovo je samo suština onoga što je kolegica Ademi rekla što je bilo, 
me gledajte čudnim pogledima i č
 
 
AD – 2.  DONOŠENJE ZAKLJU
  POSLOVANJU
  CASTRUM PULA 97 D.O.O.
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pu
društva Castrum Pula 97 d.o.o. obrazloži
U raspravi su sudjelovali: Ivana Mohorovi
Kluba SDP; u pojedinačnoj raspravi: Siniša Gordi
odgovorio Aleksandar Matić. 
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Castrum Pula 97 d.o.o.
  

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. trgova
 Castrum Pula 97 d.o.o.

 
 
AD – 3.  DONOŠENJE ZAKLJU

POSLOVANJU
FRATARSKI D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
društva Fratarski d.o.o. obrazloži

Ne mogu zato što smo jedva uspjeli maknuti gospodina Borisa Miletića, gospodina Luku 
Glušca, gosp. Krešimira Macana i gospodina Gorana Brozinu. Ispričavam se svim gra
koji možda trenutno ne mogu ući kroz društvene mreže. Obratite se nama kao Odsj

ći da mi upravo prolazimo kroz jednu fazu, radimo analizu svih 
društvenih mreža i kanala koji su potrebni ovom Gradu jer stvarno nije potrebno da imamo 
500 ugovora za razne mreže. Znači mislim da je dovoljno imati jedan kanal, 

anima. Ezo tako, svakako ćemo uvažiti vaš komentar i nadam se da 
i slobodno komunicirati sa našim službama. 

či. Dame i gospodo, sve što ste sada čuli od kolegice Ademi je suština 
itike koja je vladala ovim Gradom. Sramota ! Čuli ste imena ljudi koji su formirali i koji 

su htjeli formirati mentalitet. To što ste maloprije čuli, meni je jako emotivno govoriti o 
no, to je tragedija da su ti ljudi na takav način to radili i da mi dan danas 

dolazimo do takvih ugovora. Nikoga nećemo blokirati, sve ćemo odblokirati, živimo u 
slobodnoj zemlji, u slobodnom svijetu, slobodni smo ljudi. Jako mi je emotivno o tome 
govoriti tamo su imena ljudi koji nisu dobri i vi to dobro znate, nemojte se č

čan sam jer to tragično.  
Želim dati javni diskurs, lijepo razgovaramo, pričamo jedni s drugima, uvažavamo vaša 
pitanja i to je u redu. Ovo je samo suština onoga što je kolegica Ademi rekla što je bilo, 

udnim pogledima i čudite se dalje u svijetu, čitajte Malog princa. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
CASTRUM PULA 97 D.O.O. 

čelnik Grada Pule, te je Aleksandar Matić, direktor
društva Castrum Pula 97 d.o.o. obrazložio izvješće. 
U raspravi su sudjelovali: Ivana Mohorović u ime Kluba NL FZ; Sanja Radolovi

čnoj raspravi: Siniša Gordić i Miha Paus te je na p
 

Predsjednica daje na glasanje toč.2. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Castrum Pula 97 d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. trgovačkog društva 
Castrum Pula 97 d.o.o. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 

RATARSKI D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Vjekoslav Jozanović, d
društva Fratarski d.o.o. obrazložio izvješće.  

 
Ne mogu zato što smo jedva uspjeli maknuti gospodina Borisa Miletića, gospodina Luku 

čavam se svim građanima 
i kroz društvene mreže. Obratite se nama kao Odsjeku za 

i da mi upravo prolazimo kroz jednu fazu, radimo analizu svih 
društvenih mreža i kanala koji su potrebni ovom Gradu jer stvarno nije potrebno da imamo 

i mislim da je dovoljno imati jedan kanal, ali da bude 
emo uvažiti vaš komentar i nadam se da će svi 

uli od kolegice Ademi je suština 
uli ste imena ljudi koji su formirali i koji 

uli, meni je jako emotivno govoriti o 
dili i da mi dan danas 

ćemo odblokirati, živimo u 
slobodnoj zemlji, u slobodnom svijetu, slobodni smo ljudi. Jako mi je emotivno o tome 

e, nemojte se čuditi tome, dobro 

amo jedni s drugima, uvažavamo vaša 
pitanja i to je u redu. Ovo je samo suština onoga što je kolegica Ademi rekla što je bilo, a vi 

itajte Malog princa.  

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA  

ć, direktor trgovačkog 

 u ime Kluba NL FZ; Sanja Radolović u ime 
 i Miha Paus te je na pitanja iz rasprave 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
đuje da  

„SUZDRŽANIH“ 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA  

ć, direktor trgovačkog 



U raspravi su sudjelovali: Ivana Mohorovi
Igor Belas, Miha Paus, replika Sanja Radolovi
Vjekoslav Jozanović. 
 
Predsjednica daje na glasanje
godinu trgovačkog društva Fratarski d.o.o.
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 
Fratarski d.o.o. 

 

 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ZAKLJU

POSLOVANJU
KAŠTIJUN D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
d.o.o. obrazložila izvješće. 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: Dušanko Babi
Vesna Dukić odgovorila na pitanja iz rasprave.
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Kaštijun d.o.o.
 

VIJEĆE SA 8 GLASOVA „ZA“
GLASOVA 

NIJE donijelo  
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Kaštijun d.o.o. 

 

 

AD – 5.  DONOŠENJE ZAKLJU
POSLOVANJU
 LUKA PULA 97 D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Luka Pula d.o.o. obrazložio izvješ
U raspravi su sudjelovali: Ivana Mohorovi
Siniša Gordić te je Dalibor Suljevi
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Luka Pula 97 d.o.o.

 

U raspravi su sudjelovali: Ivana Mohorović u ime Kluba NL FZ; u pojedina
Paus, replika Sanja Radolović te je na pitanja iz rasprave odgovorio 

aje na glasanje toč.3. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Fratarski d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

- PAUZA 10 min - 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
KAŠTIJUN D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Vesna Dukić, član Uprave društva Kaštijun 

noj raspravi su sudjelovali: Dušanko Babić, Dušica Radojčić, S
 odgovorila na pitanja iz rasprave. 

Predsjednica daje na glasanje toč.4. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Kaštijun d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA
LUKA PULA 97 D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Dalibor Suljević, direktor trgova
izvješće. 

su sudjelovali: Ivana Mohorović u ime Kluba NL FZ; u pojedina
 te je Dalibor Suljević odgovorio na pitanja iz rasprave. 

Predsjednica daje na glasanje toč.5. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Luka Pula 97 d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da

 
u pojedinačnoj raspravi: 

 te je na pitanja iz rasprave odgovorio 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
KOG DRUŠTVA 

prave društva Kaštijun 

č ć, Siniša Gordić te je 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
DRUŠTVA 

, direktor trgovačkog društva 

 u ime Kluba NL FZ; u pojedinačnoj raspravi: 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
đuje da 



VIJEĆE SA 8 GLASOVA „ZA
GLASOVA 

NIJE donijelo  
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Luka Pula d.o.o. 

 
 

AD – 6.  DONOŠENJE ZAKLJU
  POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVA

MONTE GIRO D.O.O.
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Monte Giro d.o.o. obrazložio izvješ
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: Igor 
odgovorio na pitanja iz rasprave.
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Monte Giro d.o.o.
 

VIJEĆE SA 8 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Monte Giro d.o.o. 

 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ZAKLJU
  POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVA

PLINARA D.O.O.
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Plinara d.o.o. obrazložio izvješć
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: Noel Mirkovi
Dean Kocijančić odgovorio na pitanja iz rasprave.
 
Predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje to
poslovanju za 2020. godinu trgova
 

VIJEĆE SA 8 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova

 
 
 
 
 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA
MONTE GIRO D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Darko Buršić, direktor trgova
izvješće. 

oj raspravi sudjelovali su: Igor Belas, Selma Ibrišagić te je Darko Burši
na pitanja iz rasprave. 

Predsjednica daje na glasanje toč.6. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Monte Giro d.o.o.te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA
PLINARA D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Dean Kocijančić, direktor trgova
izvješće. 

noj raspravi sudjelovali su: Noel Mirković, Siniša Gordić, Sanja 
 odgovorio na pitanja iz rasprave. 

uje raspravu i daje na glasanje toč.7. Zaključak o usvajanju Izvještaja o 
poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o. te nakon glasanja utvr

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o.

 
„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA 

direktor trgovačkog društva 

ć te je Darko Buršić 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA 

, direktor trgovačkog društva 

ć, Sanja Radolović te je 

čak o usvajanju Izvještaja o 
te nakon glasanja utvrđuje da 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva Plinara d.o.o. 



AD – 8.  DONOŠENJE ZAKLJU
POSLOVANJU
PRAGRANDE D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Pragrande d.o.o. obrazložio izvješ
U raspravi su sudjelovali: Sanja Radolovi
Dušanko Babić, Siniša Gordić
rasprave. 
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Pragrande d.o.o.
 

VIJEĆE SA 8 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Pragrande d.o.o. 

 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ZAKLJU

POSLOVANJU
 PULA HERCULANEA

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Herculanea d.o.o. obrazložio izvješ
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: Siniša Gordi
je Igor Stari odgovorio na pitanja iz ras
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Pula Herculanea d.o.o.
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trg
Pula Herculanea d.o.o.

 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ZAKLJU

POSLOVANJU
 PULA PARKING D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
društva Pula Parking d.o.o. obrazloži
U raspravi su sudjelovali: Dušica Radoj
Miha Paus te je Branislav Bojanić
 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
PRAGRANDE D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Igor Stari, direktor trgova
izvješće. 

U raspravi su sudjelovali: Sanja Radolović, u ime Kluba SDP; u pojedina
, Siniša Gordić, Dušica Radojčić te je Igor Stari odgovorio na pitanja iz 

Predsjednica daje na glasanje toč.8. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Pragrande d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZD

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA
PULA HERCULANEA 

čelnik Grada Pule te je Igor Stari, direktor trgovačkog društva Pula 
o izvješće. 

noj raspravi sudjelovali su: Siniša Gordić, Ivana Mohorović, Dušica Radoj
je Igor Stari odgovorio na pitanja iz rasprave. 

Predsjednica daje na glasanje toč.9. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Pula Herculanea d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva
 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA
PULA PARKING D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Branislav Bojanić, direktora trgova
društva Pula Parking d.o.o. obrazložio izvješće. 
U raspravi su sudjelovali: Dušica Radojčić u ime Kluba Možemo!; u pojedina
Miha Paus te je Branislav Bojanić odgovorio na pitanja iz rasprave. 

 
KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

KOG DRUŠTVA 

irektor trgovačkog društva 

, u ime Kluba SDP; u pojedinačnoj raspravi: 
govorio na pitanja iz 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA 

čkog društva Pula 

ć, Dušica Radojčić te 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
đuje da 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA 

direktora trgovačkog 

 u ime Kluba Možemo!; u pojedinačnoj raspravi: 



Predsjednica daje na glasanje 
trgovačkog društva Pula Parking d.o.o.
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Pula Parking d.o.o. 

 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ZAKLJU

POSLOVANJU
PULAPROMET D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Pulapromet d.o.o. obrazložio izvješ
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: Miha Paus, Ivana Mohorovi
Kristijan Biteri te je Igor Škatar odgovorio na pitanja iz ra
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Pulapromet d.o.o.
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Pulapromet d.o.o. 

 
 
AD – 12.  DONOŠENJE ZAKLJU

POSLOVANJU
PULA SPORT D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
društva Pula Sport d.o.o. obrazloži
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: Selma Ibrišagi
odgovorio na pitanja iz rasprave.
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Pula Sport d.o.o.

 
VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 

GLASOVA 
NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Pula Sport d.o.o. 

 

redsjednica daje na glasanje Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu 
kog društva Pula Parking d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
PULAPROMET D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Igor Škatar, direktor trgova
izvješće. 

noj raspravi su sudjelovali: Miha Paus, Ivana Mohorović
Kristijan Biteri te je Igor Škatar odgovorio na pitanja iz rasprave. 

Predsjednica daje na glasanje toč.11. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Pulapromet d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA
PULA SPORT D.O.O. 

nik Grada Pule te je Samuel Smailbašić, direktor trgova
društva Pula Sport d.o.o. obrazložio izvješće. 

noj raspravi sudjelovali su: Selma Ibrišagić, Igor Belas te je Samuel Smailbaši
odgovorio na pitanja iz rasprave. 

lasanje toč.12. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Pula Sport d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

zvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

 
ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA  

trgovačkog društva 

noj raspravi su sudjelovali: Miha Paus, Ivana Mohorović, Noel Mirković, 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
đuje da 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA 

direktor trgovačkog 

Samuel Smailbašić 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 



AD – 13.  DONOŠENJE ZAKLJU
POSLOVANJU
 TRŽNICA D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Tržnice d.o.o. obrazložio izvješć
U raspravi su sudjelovali: Ana Fonovi
je Renato Perc odgovorio na pitanja iz rasprave.
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Tržnica d.o.o.
 

VIJEĆE SA 7 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 
 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 

 
 

AD – 14.  DONOŠENJE ZAKLJU
POSLOVANJU
VODOVOD PULA D.O.O.

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
Vodovod Pula d.o.o. obrazloži
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: Selma Ibrišagi
Ana Fonović. 
 
Predsjednica daje na glasanje toč
godinu trgovačkog društva Vodovod Pula d.o.o.
 

VIJEĆE SA 6 GLASOVA „ZA“, 
GLASOVA 

NIJE donijelo 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgova
Vodovod Pula d.o.o. 

 
 
AD – 15.  DONOŠENJE ZAKLJU

POSLOVANJU
ISTRA 1961 S.D.D. PULA

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te 
s.d.d. obrazložio izvješće. 
U raspravi su sudjelovali Siniša Gordi
Zimolo, Dušica Radojčić, ali nije bilo pitanja u raspravi.
 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA
TRŽNICA D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Renato Perc, direktor trgovač
izvješće. 

U raspravi su sudjelovali: Ana Fonović, Dušanko Babić, Ivana Mohorović, Siniša Gordi
je Renato Perc odgovorio na pitanja iz rasprave. 

Predsjednica daje na glasanje toč.13. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
kog društva Tržnica d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da 

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva Tržnica d.o.o.

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
VODOVOD PULA D.O.O. 

čelnik Grada Pule te je Dean Starčić, direktor trgova
odovod Pula d.o.o. obrazložio izvješće. 

noj raspravi su sudjelovali: Selma Ibrišagić, Sanja Radolović

Predsjednica daje na glasanje toč. 14. Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
ruštva Vodovod Pula d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da

GLASOVA „ZA“, 11 GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu trgovačkog društva

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2020. GODINU NOGOMETNOG KLUBA
ISTRA 1961 S.D.D. PULA 

čelnik Grada Pule te je Ernest Komparić, revizora NK Istre 1961 

Siniša Gordić u ime Kluba SDP; u pojedinačnoj raspravi: Ardemio 
č ć, ali nije bilo pitanja u raspravi. 

 
KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

KOG DRUŠTVA 

direktor trgovačkog društva 

, Ivana Mohorović, Siniša Gordić te 

vajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva Tržnica d.o.o. 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
KOG DRUŠTVA 

irektor trgovačkog društva 

, Sanja Radolović, Noel Mirković, 

ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. 
đuje da 

„SUZDRŽANIH“ 

čkog društva 

KA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
ZA 2020. GODINU NOGOMETNOG KLUBA 

, revizora NK Istre 1961 

čnoj raspravi: Ardemio 



Predsjednica daje na glasanje Zaklju
Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d.

 
VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, 

GLASA 
donijelo 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu Nogometnog kluba
Istra 1961 s.d.d.  

 
 
16. IZBOR RADNIH TIJELA GRADSKOG VIJE

16.1. Odbor za statut i druge op
16.2. Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja Grada Pule 
16.3. Odbor za plan i financije
16.4. Odbor za suradnju s op
16.5. Odbor za ostvarivanje prava talijanske autohtone zajednice 
16.6. Odbor za prostorno ure
16.7. Odbor za društvene djelatnosti
16.8. Odbor za gospodarstvo
16.9. Odbor za razvoj

 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je 
obrazložio prijedloge akata i po
Elena Puh Belci (IDS). Amandman
izmjena člana kojeg je IDS prvotno predložio, 
izabere Gordana Ferenčić. Predlagatelj prihva
Poslovnika podneseni amandman postao sastavni dio 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
- Odbor za izbor i imenovanja,
 
U raspravi je sudjelovala Dušica Radoj
navodeći da „politička platforma 
odborima i ta je mjesta, umjesto aktivnim 
stručnjaka), ponudio nestranač
komunalno gospodarstvo imenovali arhitekticu Helenu Sterpin iz zadruge Praksa, u Odbor za 
društvene djelatnosti edukacijsku rehabilitatoricu Vanju Markovi
znanstvenog suradnika Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti Milana Radoševi
za dodjelu nagrada i priznanja. 
Helena Sterpin je bila aktivna u inicijativi protiv privatizacije Muzila kao 
grupe, s kojom je predstavljala Hrvatsku na 
Vanja Marković se, između ostalog, bavi izazovima inkluzivnog odgoja i obrazovanja 
odnosno poboljšanjem uvjeta odgoja i obrazovanja za djecu s teško
izjednačavanjem mogućnosti za osobe s invaliditetom.
potaknuti napredak u tom područ
Milan Radošević izvrstan je poznavatelj povijesti Pule i Istre, a ovdje isti
znanstveni doprinos na područ

Zaključak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu 
Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. te nakon glasanja utvrđuje da je 

GLASOVA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ I s 4 „SUZDRŽAN

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu Nogometnog kluba

IZBOR RADNIH TIJELA GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA-POLA:
Odbor za statut i druge opće akte 
Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja Grada Pule  
Odbor za plan i financije 
Odbor za suradnju s općinama, gradovima, regijama i međunarodnu suradnju
Odbor za ostvarivanje prava talijanske autohtone zajednice 

dbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose
Odbor za društvene djelatnosti 
Odbor za gospodarstvo 
Odbor za razvoj 

Odbor za izbor i imenovanja te je Dušanko Babić, predsjednik Odbora
ta i podneseni amandman na točku 16.8. kojeg je podnijela v
Amandmanom se predlaže da se u Odboru za gospodarstvo

lana kojeg je IDS prvotno predložio, tako da se umjesto Borisa Sabattija u Odbor 
Predlagatelj prihvaća amandman te je temeljem 

Poslovnika podneseni amandman postao sastavni dio odluke i o njemu se posebno

a nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na tablet: 
, predsjednik: Dušanko Babić. 

U raspravi je sudjelovala Dušica Radojčić (MOŽEMO!), 
ka platforma Možemo! ima pravo na tri vanjske članice/a u 

odborima i ta je mjesta, umjesto aktivnim članovima platforme Možemo! (me
ka), ponudio nestranačkim stručnjacima. Tako smo u Odbor za prostorno ure

komunalno gospodarstvo imenovali arhitekticu Helenu Sterpin iz zadruge Praksa, u Odbor za 
društvene djelatnosti edukacijsku rehabilitatoricu Vanju Marković i povjesni

anstvenog suradnika Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti Milana Radoševi
za dodjelu nagrada i priznanja.  

Sterpin je bila aktivna u inicijativi protiv privatizacije Muzila kao 
grupe, s kojom je predstavljala Hrvatsku na Venecijanskom bijenalu 2012. godine. 

đu ostalog, bavi izazovima inkluzivnog odgoja i obrazovanja 
odnosno poboljšanjem uvjeta odgoja i obrazovanja za djecu s teškoćama u razvoju te 

ćnosti za osobe s invaliditetom. Njenim imenovanjem željeli smo 
potaknuti napredak u tom području u Puli. 

 izvrstan je poznavatelj povijesti Pule i Istre, a ovdje isti
znanstveni doprinos na području istarskog antifašizma.  

 
ak o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu 

„SUZDRŽANA“ 

o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2020. godinu Nogometnog kluba 

POLA: 

inama, gradovima, regijama i međunarodnu suradnju 
Odbor za ostvarivanje prava talijanske autohtone zajednice  

enje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose 

ć, predsjednik Odbora, 
ku 16.8. kojeg je podnijela vijećnica 

predlaže da se u Odboru za gospodarstvo izvrši 
da se umjesto Borisa Sabattija u Odbor 

temeljem članka 48. 
posebno ne glasa. 

članice/a u predmetnim 
lanovima platforme Možemo! (među kojima ima 

njacima. Tako smo u Odbor za prostorno uređenje i 
komunalno gospodarstvo imenovali arhitekticu Helenu Sterpin iz zadruge Praksa, u Odbor za 

ć i povjesničara i 
anstvenog suradnika Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti Milana Radoševića u Odbor 

Sterpin je bila aktivna u inicijativi protiv privatizacije Muzila kao članica Pulske 
Venecijanskom bijenalu 2012. godine.  

u ostalog, bavi izazovima inkluzivnog odgoja i obrazovanja 
odnosno poboljšanjem uvjeta odgoja i obrazovanja za djecu s teškoćama u razvoju te 

Njenim imenovanjem željeli smo 

 izvrstan je poznavatelj povijesti Pule i Istre, a ovdje ističemo njegov 



Kako bi rad Odbora učinili vidljivijim
stranicu s članovima i članicama Odbora i zapisnicima odnosno izvještajima
sjednica. 
 
Predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje pojedina
nakon glasanja utvrđuje da je po
 
točki 16.1. 

VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  

ODLUKU 
o izboru Odbora za statut i druge op

1. Ana Fonović, predsjednica
2. Kristijan Biteri, potpredsjednik
3. Siniša Gordić, č
4. Ardemio Zimolo, 
5. Monica Derocchi, 

 
točku 16.2.  
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  

ODLUKU 
o izboru Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja Grada Pule 

1. Jadranka Černjul, predsjednica
2. Ana Fonović, pot
3. Marija Marković
4. Milan Radošević
5. Mirjana Vukšinić

 
točku 16.3. 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  

ODLUKU 
o izboru Odbora za plan i financije

1. Kristijan Biteri, predsj
2. Elena Puh Belci, potpredsjednica
3. Dušica Radojčić č
4. Drago Marić, član
5. Diana Kukić Dasko, 

 
točku 16.4. 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  
 
 
 

činili vidljivijim nego do sada, na web stranicama Grada postavit 
članicama Odbora i zapisnicima odnosno izvještajima

čuje raspravu i daje na glasanje pojedinačne točke od 
uje da je po 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o izboru Odbora za statut i druge opće akte 
ć, predsjednica 

Kristijan Biteri, potpredsjednik 
ć, član 

o Zimolo, član 
Monica Derocchi, član 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

dodjelu nagrada i drugih priznanja Grada Pule  
Černjul, predsjednica 
ć, potpredsjednica 

Marija Marković-Nikolovski, član 
Milan Radošević, član 
Mirjana Vukšinić, član 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o izboru Odbora za plan i financije 
Kristijan Biteri, predsjednik 

Elena Puh Belci, potpredsjednica 
čić, član 
ć član 
ć Dasko, član 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

 
nego do sada, na web stranicama Grada postavit ćemo 

lanicama Odbora i zapisnicima odnosno izvještajima odbora sa svih 

čke od 16.1. do 16.9. te 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 



ODLUKU 
o izboru Odbora za suradnju s op
suradnju 

1. Ardemio Zimolo, predsjednik
2. Miodrag Čerina, potpredsjednik
3. Massimo Brajuha, 
4. Vito Paoletić, član
5. Juraj Kovačević č

 
točku 16.5. 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  

ODLUKU 
o izboru Odbora za ostvarivanje prava

1. Monica Derocchi, predsjednica
2. Massimo Brajuha , potpredsjednik
3. Noel Mirković, č
4. Ervino Quarantotto, član
5. Alesandro Lakoseljac Ukmar, član
6. Vanessa Bratolich Šljukić, član
7. Vito Paoletić, član

 
točku 16.6. 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  

ODLUKU 
o izboru Odbora za prostorno ure

1. Ivana Mohorović
2. Dušica Radojčić
3. Miodrag Čerina, č
4. Robert Cvek, član
5. Helena Sterpin, č

 

točku 16.7. 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  

ODLUKU 
o izboru Odbora za društvene djelatnosti

1. Igor Belas, predsjednik
2. Ivana Mohorović
3. Elena Puh Belci, č
4. Dragan Jelenić, č
5. Vanja Marković č

 
 
 
 

suradnju s općinama, gradovima, regijama i međ

Ardemio Zimolo, predsjednik 
Čerina, potpredsjednik 

Massimo Brajuha, član 
ć, član 
čević, član 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

ostvarivanje prava talijanske autohtone zajednice
Monica Derocchi, predsjednica 
Massimo Brajuha , potpredsjednik 
Noel Mirković, član 
Ervino Quarantotto, član 
Alesandro Lakoseljac Ukmar, član 
Vanessa Bratolich Šljukić, član 

o Paoletić, član 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose
Ivana Mohorović, predsjednica 
Dušica Radojčić, potpredsjednica 

Čerina, član 
Robert Cvek, član 
Helena Sterpin, član 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o izboru Odbora za društvene djelatnosti 
Igor Belas, predsjednik 
Ivana Mohorović, potpredsjednica 
Elena Puh Belci, član 
Dragan Jelenić, član 
Vanja Marković, član 

 

vima, regijama i međunarodnu  

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

talijanske autohtone zajednice 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

enje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose   

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 



točku 16.8. 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo  
 

ODLUKU 
o izboru Odbora za gospodarstvo 

1. Miha Paus, predsjednik
2. Siniša Gordić, potpredsjednik
3. Selma Ibrišagić č
4. Gordana Ferenč ć
5. Marko Grgić, član

 
točku 16.9. 
VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA 
donijelo 

 
ODLUKU 
o izboru Odbora za razvoj

1. Sean Soldatić, predsjednik
2. Marin Lerotić, 
3. Miha Paus, član
4. Davor Baljak, č
5. Amir Rušiti, član

 
 
OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNICA ZAKLJU
4. SJEDNICU GRADSKOG VIJE
CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA
 

 
 
KLASA:021-05/21-01/92 
URBROJ:      
Pula, 30.07.2021. 
 
 
 

GRADSKO VIJE
 
 

 
 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o izboru Odbora za gospodarstvo  
Miha Paus, predsjednik 

ć, potpredsjednik 
Selma Ibrišagić, član 
Gordana Ferenčić, član 

ć, član 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

o izboru Odbora za razvoj 
ć, predsjednik 

 potpredsjednik 
član 

Davor Baljak, član 
član 

OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNICA ZAKLJUČ
4. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA. DICHIARO CONCLUSA LA 4 SESSIONE DEL 
CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

Dovršeno u 02:21 sati 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

PREDSJEDNICA
Dušica Radoj

 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

E SA 17 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

ČUJE 
A. DICHIARO CONCLUSA LA 4 SESSIONE DEL 

PREDSJEDNICA 
Dušica Radojčić v.r. 


